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La şedinţa ordinară a Consiliului Local al Municipiului Arad, care a avut loc în data de 1 

noiembrie  2021,  au fost prezenţi 21 de consilieri din 23 în funcţie.  
Au absentat: domnul consilier Bognar Levente şi domnul consilier Szabo Mihai. 
Şedinţa a început la ora 11,43 şi s-a încheiat la ora 13,20. 

Şedinţa a fost condusă de către domnul consilier Ilie CHEŞA. 
Au participat: din partea executivului: dl. primar Călin Bibarţ, dl. viceprimar Lazăr  Faur, 

dna Lilioara Stepanescu – Secretar General al Municipiului, dl. Bogdan Boca, administrator 
public, dl. Sorin Ciurariu, arhitect-şef, dna Ioana Nicoară, consilier, Serviciul Dezvoltare Urbană 
şi Protejare Monumente, dna Elena Portaru, director executiv al Direcţiei Tehnice, dna Claudia 
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Grozavu, director executiv al Direcţiei  Economice, dna Olimpia Stoica, şef serviciu, Serviciul 
Buget,  dl. Pavel Neamţiu, director executiv al Direcţiei Venituri, dna Ioana Albu, şef birou, Biroul 
Juridic, Contestaţii, dna Liliana Florea, director executiv al Direcţiei Edilitare, dl. Ştefan 
Szuchanszki, director executiv al Direcţiei Patrimoniu, dna Mihaela Balaş, şef serviciu, Serviciul 
Evidență și Administrare Domeniul Public, dl. Cristian Meţcaş,  consilier, Compartiment 
Guvernanţă Corporativă, dl. Denis Bot, consilier, Cabinet Primar, dna Consuela Avram, şef 
serviciu, Serviciul Relaţii Externe, Protocol Instituțional, dna Doris Micu, consilier, Compartiment 
Asistenţă Juridică şi Tehnică, dl. Marinel Blaj, referent, Cabinet Primar, dl. Adrian Barbeş, 
referent, Cabinet Primar, dl. Cristian Cotuna, inspector de specialitate, Cabinet Viceprimar, dl. 
Alexandru Popa, referent, Compartimentul Relaţii Mass-Media, dl. Varjasi Kristian, referent, 
Cabinet Primar, dl. Mihai Mitrofan, consilier, Compartimentul Relaţii Mass-Media, dl. Florin 
Maruşca, consilier, Serviciul Relații Externe, Protocol Instituțional, dl. Cristian Todinca, referent, 
Compartimentul Relaţii Mass-Media, dna Monica Czibrik, şef serviciu, Serviciul Administraţie 
Publică Locală, dna Ana Maria Ciobotariu, consilier juridic, dna Florentina Stana, consilier juridic, 
dna Mirela Sonyi, consilier juridic, dna Florina Ispas, consilier, dl. Vlad Baciu, consilier juridic, dl. 
Emanuel  Cotuna - consilier  juridic, dna  Ionela Domilescu, consilier, dna Carmen Popa, consilier 
în cadrul aceluiaşi serviciu.  

Alţi participanţi:  
- reprezentanți ai agenţilor economici şi 
instituţiilor de sub autoritatea Consiliului Local al 
Municipiului Arad: dna Daniela Pădurean-
Andreica, director executiv al Centrului 
Municipal de Cultură Arad, dna Oana 
Pârvulescu, director general – Serviciul Public 
de Interes Local “Direcția de Asistență Socială 
Arad”, dna Mariana Szücs – director - Centrul 
Social Cantina Municipală Arad, dl. Bogdan 
Costea, manager, Teatrul Clasic “Ioan Slavici” 
Arad, dl. Doru Orban, manager - Filarmonica 
Arad, dl. Claudiu Godja, director general al SC 

Compania de Transport Public SA Arad, dl. Victor Ciulean, director general – SC CET 
Hidrocarburi SA Arad, dl. Nicolae Mehelean, director general - SC Recons SA Arad, dl. Stelian 
Nistor, director general al S.C. Târguri,Oboare, Pieţe S.A. Arad;  
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- alţi participanţi: - dl. Ionel Bulbuc, vicepreşedinte al Consiliului Judeţean Arad, dl. Mariş Petru, 
cetăţean interesat, dna Ursachi Daniela, proiectant “TaraPlan”, dl. Sas Daniel, cetăţean interesat, 
dl. Chrapan  Mihaiela Claudia, beneficiar PUZ Subcetate – str. Cetății nr. 16, dl. Nemeş Valentin,  
cetăţean interesat, dna Jurca Daniela, cetăţean interesat, dl. Gaşpar Cristian, student practicant, 
dl. Mîrza Horaţiu Bogdan, cetăţean interesat, dna Cuvineanu Iudita, Societatea Națională de 
Cruce Roșie – Filiala Arad; 
- presa: dna Raluca Medeleanu – „Special Arad.ro”,  dna Bognar Tunde Maria – „Nyugati Jelen”, 
dna Diana Duţu – „Aradon”/”Jurnal Arădean”, dl. Sârb Ciprian Vlad – „Arădeanul.info”, Kovacs 
Claudiu – „Arădeanul”, Gavra Claudia – „Arq” . 

Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea în site-ul Primăriei Municipiului Arad, 
prin afişare pe panoul de afişaj de la intrarea în Primăria Municipiului  Arad, în data de 
26.10.2021, a Dispoziţiei Primarului Municipiului Arad nr. 2547/26.10.2021, prin comunicarea 
tuturor reprezentanţilor mass-media acreditaţi,  a convocatorului, cuprinzând data, ora, locul 
şedinţei, ordinea de zi şi documentele  înscrise pe ordinea de zi. La dosarul prezentei şedinţe 
sunt arhivate dovezi obiective în acest sens. 

Consilierii locali, primarul, viceprimarii, secretarul general, precum şi toţi responsabilii din 
executiv, societatea civilă, precum şi reprezentanţii mass-media au primit documentele şedinţei, 
avizele comisiilor de specialitate şi amendamentele formulate de consilieri. 
           Convocarea şedinţei s-a asigurat prin punerea la dispoziţie fiecărui consilier, în ziua de 
26.10.2021, a invitaţiei la şedinţă, cuprinzând data, ora şi locul desfăşurării acesteia, precum şi 
ordinea de zi. 

Documentele înscrise pe ordinea de zi au fost puse la dispoziţie în data de 26.10.2021, 
în format electronic şi transmise prin poşta electronică tuturor aleşilor locali, funcţionarilor publici 
implicaţi, presei ş.a. 

Proiectele de hotărâri introduse suplimentar pe ordinea de zi au fost comunicate astfel: 
proiectele propuse pentru finanțare în cadrul programului Anghel Saligny s-au comunicat la ora 
11,30, în ziua ședinței, iar proiectele privind alegerea celui de-al doilea viceprimar, precum și 
desemnarea domnului viceprimar Faur Lazăr ca fiind viceprimarul care exercită primul calitatea 
de înlocuitor de drept al primarului au fost comunicate la ora 11,59, prin mail.   

În cadrul acestei şedinţe, am consemnat următoarele:  
Dl. primar: - Bună-ziua! Avem echipa completă. Colegii de la UDMR ne-au rugat să avem 
înţelegere că fiind „Ziua morţilor” sau „Ziua tuturor sfinţilor” să intre în sistem on line.  Putem 
începe cu Imnul de Stat.  

(n.n. În cadru solemn este ascultat Imnul de Stat 
al României). 
Dl. primar: - Bun. Organizatoric, am discutat şi 
înainte de şedinţă, pentru că sunt mai multe 
amendamente şi discuţii contradictorii la trei 
P.U.Z. - uri, respectiv,  3 puncte, punctul 6, 
punctul 7 şi punctul 8,  vă propun votului 
dumneavoastră scoaterea de pe ordinea de zi a 
acestor puncte şi ulterior,  beneficiarii, 
proiectanţii şi domnii consilieri se întâlnesc 
pentru a ajunge, împreună cu staff-ul tehnic,  la  
o soluţie cu care să venim în consiliu, să nu 

facem un lucru de mai multe ori. Supun la vot retragerea de pe ordinea de zi a punctelor: 6, 7, 8.  
Cine este pentru? 
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Unanimitate – 21 consilieri prezenţi.  
Dl. primar: - Vă mulţumesc frumos! Tot pe ordinea de zi, ar fi însemnat să mai facem o şedinţă 
până vineri, trebuia s-o convocăm astăzi, o extraordinară de vineri, pentru documentele pe care 
a reuşit Direcţia Tehnică să le finalizeze, cu propunere pe posibile finanţări din Anghel Saligny. 
Şi, ca să nu mai venim încă o dată vineri, v-aş propune să vă citesc care sunt aceste proiecte şi 
apoi, dacă sunteţi de acord, le punem pe ordinea de zi şi facem şi comisiile reunite pentru ele. 
Toate sunt de la Direcţia Tehnică, unde sunt documentaţii în diferite faze pentru a putea fi trimise: 
1. Proiect de hotărâre nr. 525/2021 privind aprobarea Cererii de finanțare pentru proiectul 
„Amenajare pod pietonal acces Insula Mureș” și a Devizului  general estimativ al obiectivului de 
investiții – iniţiativa primarului. Este la Insula – „Trei Insule” , pe care o ştim toată lumea; 
2. Proiect de hotărâre nr. 526/2021 privind aprobarea Cererii de finanțare pentru proiectul 
„Amenajare drum de acces Zona Industrială Vest și iluminat public” și a Devizului general 
estimativ al obiectivului de investiții - iniţiativa primarului. Aici există o documentaţie făcută de 
către firmele din Zona Industrială, dată gratuit Primăriei şi dorim să obţinem finanţarea 
guvernamentală pentru acest proiect; 
3.Proiect de hotărâre nr. 527/2021 privind aprobarea Cererii de finanțare pentru proiectul „Drum 
de legătură între Zona Industrială Vest și Drumul Expres Arad-Oradea”- iniţiativa primarului. Aşa 
cum vă spuneam, Drumul Expres Arad-Oradea, partea spre municipiu, ar avea un regim de 
centură şi atunci partea de nord a Zonei Industriale am dori să o legăm, să-i facem ieşire direct 
în viitorul drum expres Arad-Oradea, având două beneficii, o parte de trafic descărcând-ul acolo 
şi, practic, să dublăm în timp suprafaţa Zonei Industriale. 
Următorul ar fi, pentru că se finanţează Anghel Saligny – asfaltări de străzi, dar condiţionat şi de 
canalizare, aceasta să existe. Sunt două proiecte, cu 7 străzi, unde sunt posibilităţi de canalizare 
şi ele sunt de pământ. Sunt doar 7, pentru că acestea au fost identificate astăzi cu C.F. pe 
Primăria Arad.  Şi atunci primul proiect:  
4. Proiect de hotărâre nr. 528/2021 privind aprobarea Cererii de finanțare pentru proiectul 
„Reabilitare străzi de pământ în municipiul Arad”- iniţiativa primarului.  
Şi următorul:  
5. Proiect de hotărâre nr. 529/2021 privind aprobarea Cererii de finanțare pentru proiectul „Rețele 
de canalizare ape uzate și canalizare pluvială aferente străzilor de pământ”- iniţiativa primarului. 
Şi ultimul, dar nu cel din urmă, deoarece în proiectul posibil de finanţare se vorbeşte de pasaje, 
fără a se stabili dacă sunt subterane sau supraterane propunem:  
6. Proiect de hotărâre nr.530/2021 privind aprobarea Cererii de finanțare pentru proiectul 
„Amenajare Pasaj Subteran Piața Drapelului”- iniţiativa primarului. Adică Piaţa Podgoria, cum o 
ştim noi. Asta însemnând să se facă o trecere dinspre Consiliul Judeţean spre Micălaca. Nu se 
poate face şi spre Gădişte deoarece, după cum ştiţi, este Mureşelul întubat. Dar cel puţin, să 
spunem, o bună parte din trafic poate fi trecut în subteran, pe acolo şi să rămână spre Grădişte 
şi dreapta spre centru, să spunem, suprateran. O să supun fiecare proiect votului 
dumneavoastră, de trecere pe ordinea de zi:  
1.Proiectul nr. 525/2001. Supun la vot. Cine este pentru? 14 pentru 

7 abţineri (dl. Chifa, dl. Stana, dl. Mayer, dl. Curcanu, dl. Costea, dna Săbău, dl. Vlad) – 21 
consilieri prezenţi. 

2. Proiectul nr. 526/2021. Este cu drumul din Zona Industrială. Supun la vot. 
Cine este pentru? 14 pentru 

7 abţineri (dl. Chifa, dl. Stana, dl. Mayer, dl. Curcanu, dl. Costea, dna Săbău, dl. Vlad) – 21 
consilieri prezenţi. 

3. Proiectul nr. 527/2021. Drumul de legătură spre drumul expres. Supun la vot. 



Procesul-verbal și stenograma ședinței ordinare a Consiliului Local al Municipiului Arad din data de 01.11.2021 5 

 

  
PREŞEDINTE  DE ŞEDINŢĂ SECRETAR GENERAL 

Ilie CHEŞA 
 

Lilioara STEPANESCU 

VERIFICAT – ŞEF SERVICIU 
Monica CZIBRIK 

Consemnat şi tehnoredactat 
Carmen POPA 

 
Notă: Ora imprimată pe fotografii nu a fost actualizată potrivit orei de iarnă. În realitate, fotografiile reflectă imagini preluate cu o 
oră mai devreme decât cea imprimată. 

 

 

Cine este pentru? 14 pentru 
7 abţineri (dl. Chifa, dl. Stana, dl. Mayer, dl. Curcanu, dl. Costea, dna Săbău, dl. Vlad) – 21 

consilieri prezenţi. 
Nu vă aud! 
Dl. Stana F: - Da. Am mai avut discuţia aceasta şi anume că nu ne place să votăm proiecte 
peneve. Am primit e-mail-ul la ora 11,30. Grupul USR-PLUS nu va vota pentru includerea pe 
ordinea de zi… 
Dl. primar: - Bine! 

Dl. Stana F: - Suntem de acord cu realizarea de 
investiţii şi credem că ar fi mai normal să 
convocăm o nouă şedinţă, în care să putem să 
vedem ceea ce se solicită acolo şi să votăm în 
cunoştinţă de cauză. Deci, nu suntem absolut 
deloc împotrivă de a da vot pentru aceste 
proiecte, doar că dorim să putem să le citim! 
Dl. primar: - Am înţeles! Am înţeles! 
Dl. Stana F: - Puteau să ne fie trimise ieri, 
alaltăieri, mă gândesc că nu azi la ora 11,29 s-
au redactat. 
Dl. primar: - Ba chiar şi ieri au lucrat la ele, ca 

să finalizeze documentaţia.  
Dl. Stana F: - Şi dacă le trimitea dimineaţă, la ora 9,00, măcar să ne aruncăm un ochi peste ele! 
Dl. primar: - Dar nu polemizez! Ok!  
Dl. Stana F: - Le-am primit la 11,30!  
Dl. primar: - Nu este nicio supărare! Am înţeles! Deci, doar să notaţi… 
Dl. Stana F: - Rog să se noteze că noi votăm… 
Dl. primar: - Vă abţineţi sau împotrivă?  
Dl. Stana F: - Ne abţinem!  
Dl. primar: - Am înţeles. Bun!  
4. Proiectul nr. 528/2021, reabilitare străzi de pământ, în municipiul Arad. Supun la vot.  
Cine este pentru? 14 pentru, 7 abţineri (dl. Chifa, dl. Stana, dl. Mayer, dl. Curcanu, dl. Costea, 

dna Săbău, dl. Vlad) – 21 consilieri prezenţi. 
5. Proiectul nr. 529/2021 – Cerere de finanţare reţele de canalizare, ape uzate şi canalizare 
pluvială aferente străzilor  de pământ. Supun la vot. 
Cine este pentru? 14 pentru, 7 abţineri (dl. Chifa, dl. Stana, dl. Mayer, dl. Curcanu, dl. Costea, 

dna Săbău, dl. Vlad) – 21 consilieri prezenţi. 
6. Proiectul nr. 530/2021 – Cerere de finanţare pentru Proiect Amenajare Pasaj subteran, Piaţa 
Drapelului. 

Supun la vot. Cine este pentru?14 pentru, 7 abţineri (dl. Chifa, dl. Stana, dl. Mayer, dl. 
Curcanu, dl. Costea, dna Săbău, dl. Vlad) – 21 consilieri prezenţi. 

Dl. primar: - Mulţumesc frumos! Sunt de acord cu ce a spus colegul de la USR, doar că, fiind 
vorba doar de o procedură standard, neafectând cu nimic nici proiectul, nici intenţia, am 
considerat, cu acordul dumneavoastră, să nu ne mai întrunim încă într-o şedinţă strict doar pentru 
acest lucru. Ulterior, dacă vor mai fi şi alte proiecte, care pot fi finanţate şi dorim în orice altă 
şedinţă, putem să le propunem spre Saligny. Sunt intenţiile noastre, sunt documentaţii la care s-
a lucrat, dacă vom primi finanţare, ne dorim să reuşim executarea lor. Mai am eu o propunere, 
respectiv conform Codului Administrativ, supun la punctul 1 pe ordinea de zi suplimentarea cu  
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desemnarea domnului viceprimar Lazăr Faur ca viceprimar care exercită primul calitatea de 
înlocuitor de drept al Primarului Municipiului Arad. Supun la vot suplimentarea ordinii de zi cu 
acest punct. 
 Cine este pentru? 14 pentru, 7 abţineri (dl. Chifa, dl. Stana, dl. Mayer, dl. Curcanu, dl. 
Costea, dna Săbău, dl. Vlad) – 21 consilieri prezenţi. 
Dl. primar: - Mulţumesc frumos, la punctul 1. La punctul 2, am înţeles că mai este o propunere  
Dl. Buruc C: - Am eu o propunere, doar că aşteptăm din partea staff-ului tehnic să vină cu 
varianta scrisă. Deci, proiect de hotărâre nr. 533  – Articolul unic – „Se aprobă alegerea în funcţia 
de viceprimar al Municipiului Arad a dl./dnei __, consilier local din partea unei formaţiuni politice 
din cadrul Consiliului, cu un număr de minim 12 voturi, prin vot secret.  
Dl. primar: - Supun la vot suplimentarea ordinii de zi cu proiectul de hotărâre privind alegerea 
celui de-al doilea viceprimar. Cine este pentru? 14 pentru, 7 abţineri (dl. Chifa, dl. Stana, dl. 
Mayer, dl. Curcanu, dl. Costea, dna Săbău, dl. Vlad) – 21 consilieri prezenţi. 
Dl. Stana F: - Să se noteze abţinere din partea USR-PLUS! 
Dl. primar: - Mulţumim! Dat fiindcă avem cele două puncte, plus cele pe care le-am citit eu, v-
aş ruga să ne constituim acum în Comisii reunite. Conduc eu comisiile? Bun!  
1. Punctul 1 – Proiect de hotărâre privind desemnarea domnului Lazăr Faur ca viceprimar care 
exercită primul calitatea de înlocuitor de drept al Primarului Municipiului Arad, conform noului 
Cod Administrativ. Comisia nr. 1. Cine este pentru? (n.n. dl. Bognar – absent,  3 voturi pentru, 1 
abţinere (dl. Stana). Staff-ul tehnic notează, da? Dacă undeva nu este clar, ne opriţi! Comisia nr. 
2, cine este pentru? (n.n. 2 voturi pentru, 3 abţineri (dl. Curcanu, dna Săbău, dl. Costea). 
Mulţumesc frumos! Comisia nr. 3 – cine este pentru? (n.n. 3 voturi pentru, 2 abţineri (dl. Mayer 
și dl. Chifa). Mulţumesc frumos! Comisia nr. 4, cine este pentru? (n.n. 4 voturi pentru, 1 abţinere 
(dl. Costea). Comisia nr. 5 – Cine este pentru? (n.n. dl. Szabo – absent, 3 voturi  pentru, 1 
abţinere (dl. Vlad C.). Mulţumesc frumos! Am trecut procedura cu introducerea primului punct pe 
ordinea de zi.   
2. Punctul al doilea, cu alegerea viceprimarului. Comisia nr. 1 – cine este pentru? (n.n. dl. Bognar 
– absent,   3 voturi pentru, 1 abţinere (dl. Stana). Mulţumesc frumos! Comisia nr. 2, cine este 
pentru? (n.n. 2 voturi pentru, 3 abţineri (dl. Curcanu, dna Săbău, dl. Costea).  Mulţumesc frumos! 
Comisia nr. 3 – cine este pentru? (n.n. 3 voturi pentru, 2 abţineri (dl. Mayer si dl. Chifa). 
Mulţumesc frumos! Comisia nr. 4, cine este pentru? (n.n. 4 voturi pentru, 1 abţinere (dl. Costea). 
Mulţumesc frumos! Comisia nr. 5 – Cine este pentru? dl. Szabo – absent, 3 voturi  pentru, 1 
abţinere (dl. Vlad C.). Mulţumesc frumos! Mergem cu celelalte puncte, de la celelalte proiecte.  
3. Proiect de hotărâre nr. 525/2021 privind aprobarea Cererii de finanțare pentru proiectul 
„Amenajare pod pietonal acces Insula Mureș” și a Devizului general estimativ al obiectivului de 
investiții – iniţiativa primarului. Este la Insula – „Trei Insule” . Comisia nr. 1 – cine este pentru? 
(n.n. dl. Bognar – absent,  3 voturi pentru, 1 abţinere (dl. Stana). Mulţumesc frumos! Comisia nr. 
2, cine este pentru? 2 voturi pentru, 3 abţineri (dl. Curcanu, dna Săbău, dl. Costea). Mulţumesc 
frumos! Comisia nr. 3 – cine este pentru? 3 voturi pentru, 2 abţineri (dl. Mayer și dl. Chifa). 
Mulţumesc frumos! Comisia nr. 4, cine este pentru? (n.n. 4 voturi pentru, 1abţinere (dl. Costea). 
Mulţumesc frumos! Comisia nr. 5 – Cine este pentru? (n.n. dl. Szabo – absent, 3 voturi  pentru, 
1 abţinere (dl. Vlad C.). Mulţumesc frumos! 
2. Proiect de hotărâre nr. 526/2021 privind aprobarea Cererii de finanțare pentru proiectul 
„Amenajare drum de acces Zona Industrială Vest și iluminat public” și a Devizului general 
estimativ al obiectivului de investiții - iniţiativa primarului. Comisia nr. 1 – Cine este pentru? (n.n. 
dl. Bognar – absent,  3 voturi pentru, 1 abţinere (dl. Stana). Mulţumesc frumos! Comisia nr. 2, 
cine este pentru? (n.n. 2 voturi pentru, 3 abţineri (dl. Curcanu, dna Săbău, dl. Costea). Mulţumesc 
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frumos! Comisia nr. 3 – cine este pentru? ( n.n. 3 voturi pentru, 2 abţineri (dl. Mayer și dl. Chifa). 
Mulţumesc frumos! Comisia nr. 4, cine este pentru? (n.n. 4 voturi pentru, 1 abţinere (dl. Costea). 
Mulţumesc frumos! Comisia nr. 5 – Cine este pentru? (n.n. dl. Szabo – absent, 3 voturi  pentru, 
1 abţinere (dl. Vlad C.). Mulţumesc frumos! 
3.Proiect de hotărâre nr. 527/2021 privind aprobarea Cererii de finanțare pentru proiectul „Drum 
de legătură între Zona Industrială Vest și Drumul Expres Arad-Oradea”- iniţiativa primarului. 
Comisia nr. 1 – cine este pentru? (n.n. dl. Bognar – absent,   3 voturi pentru, 1 abţinere (dl. 
Stana). Mulţumesc frumos! Comisia nr. 2, cine este pentru? ( n.n. 2 voturi pentru, 3 abţineri (dl. 
Curcanu, dna Săbău, dl. Costea).  Mulţumesc frumos! Comisia nr. 3 – cine este pentru? (n.n. 3 
voturi pentru, 2 abţineri (dl. Mayer și dl. Chifa). Mulţumesc frumos! Comisia nr. 4, cine este 
pentru? 4 voturi pentru, 1abţinere (dl. Costea),  mulţumesc frumos! Comisia nr. 5 – cine este 
pentru? dl. Szabo – absent, 3 voturi  pentru, 1 abţinere (dl. Vlad C.). Mulţumesc frumos! 
4 Proiectul 528 – reabilitare străzi de pământ în municipiu. Comisia nr. 1 – cine este pentru? (n.n. 
dl. Bognar – absent,  3 voturi pentru, 1 abţinere (dl. Stana). Mulţumesc frumos! Comisia nr. 2, 
cine este pentru? ( n.n. 2 voturi pentru, 3 abţineri (dl. Curcanu, dna Săbău, dl. Costea),  
mulţumesc frumos! Comisia nr. 3 – cine este pentru? 3 voturi pentru, 2 abţineri (dl. Mayer și dl. 
Chifa), mulţumesc frumos! Comisia nr. 4, cine este pentru? 4 voturi pentru, 1abţinere (dl. Costea),  
mulţumesc frumos! Comisia nr. 5 – cine este pentru? dl. Szabo – absent, 3 voturi  pentru, 1 
abţinere (dl. Vlad C.). Mulţumesc frumos! 
5. Proiect de hotărâre nr. 529/2021 - „Rețele de canalizare ape uzate și canalizare pluvială 
aferente străzilor de pământ”- iniţiativa primarului. Comisia nr. 1 – cine este pentru? (n.n. dl. 
Bognar – absent,  3 voturi pentru, 1 abţinere (dl. Stana). Mulţumesc frumos! Comisia nr. 2, cine 
este pentru? (n.n. 2 voturi pentru, 3 abţineri (dl. Curcanu, dna Săbău, dl. Costea),  mulţumesc 
frumos! Comisia nr. 3 – cine este pentru? 3 voturi pentru, 2 abţineri (dl. Mayer și dl Chifa),  
mulţumesc frumos! Comisia nr. 4, cine este pentru?  4 voturi pentru, 1abţinere (dl. Costea),  
mulţumesc frumos! Comisia nr. 5 – cine este pentru? (n.n. dl. Szabo – absent, 3 voturi  pentru, 
1 abţinere (dl. Vlad C.). Mulţumesc frumos! 
6. Proiectul 530 – Aprobarea Cererii de finanțare pentru proiectul „Amenajare Pasaj Subteran 
Piața Drapelului, Zona Podgoria”. Comisia nr. 1 – cine este pentru? (n.n. dl. Bognar – absent,  3 
voturi pentru, 1 abţinere (dl. Stana). Mulţumesc frumos! Comisia nr. 2, cine este pentru? (n.n. 2 
voturi pentru, 3 abţineri (dl. Curcanu, dna Săbău, dl. Costea),  mulţumesc frumos! Comisia nr. 3 
– cine este pentru? (n.n. 3 voturi pentru, 2 abţineri (dl. Mayer și dl. Chifa),  mulţumesc frumos!  
Comisia nr. 4, cine este pentru?  4 voturi pentru, 1 abţinere (dl. Costea),  mulţumesc frumos! 
Comisia nr. 5 – cine este pentru? dl. Szabo – absent, 3 voturi  pentru, 1 abţinere (dl. Vlad C.). 
Mulţumesc frumos! Am mers puţin la foc automat, reiterând că este doar o procedură simplă, 
prin care ne încadrăm în termenul legal de a propune ministerului câteva proiecte de finanţare 
pe Anghel Saligny. Altfel,  trebuia să ne mai întâlnim încă într-o şedinţă, cu 5 zile anunţată şi 
trebuia s-o facem vineri, strict ca să dăm acest vot, pe aceste proiecte, votul nostru neinfluenţând 
documentaţii la alţi parametri tehnici, ci este doar o intenţie, pe care Consiliul Local, împreună 
cu primarul şi aparatul de specialitate,  le propune spre finanţare. Toate sunt proiecte despre 
care s-a mai vorbit de-a lungul timpului, dar n-au fost realizate, de obicei, din lipsă de finanţări. 
Există oportunitate de finanţare, pe care încercăm să o fructificăm. În acest sens a fost votul 
dumneavoastră pe aceste subiecte. Având acum întreaga ordine de zi refăcută, repet: scoţându-
se punctele 6, 7 şi 8, conform votului dumneavoastră, adăugându-se punctul 1 – viceprimar 
înlocuitor de drept, dl. Lazăr Faur și  punctul 2 – alegerea viceprimarului şi celelalte şase puncte 
despre  care am făcut vorbire şi apoi celelalte rămase pe ordinea de zi, supun votului 
dumneavoastră următoarea  
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Ordine de zi 
 

1. Proiect de hotărâre nr. 496/2021 privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Unităţii Administrativ – Teritoriale Municipiul Arad în Adunarea Generală de la S.C. CET 
Arad S.A. - inițiativa primarului 

2. Proiect de hotărâre nr. 497/2021 privind aprobarea Raportului pentru perioada 
01.07.2021-30.09.2021, referitor la activitatea Registrului Agricol - inițiativa primarului 

3. Proiect de hotărâre nr. 516/2021 privind rectificarea Bugetului General de venituri și 
cheltuieli al municipiului Arad pe anul  2021 - inițiativa primarului 

4. Proiect de hotărâre nr. 501/2021 privind modificarea statului de funcții al serviciului public 
de interes local Centrul Municipal de Cultură Arad - inițiativa primarului 

5. Proiect de hotărâre nr. 45/2021 ed. 1 rev. 1 pentru aprobarea Planului de acțiune pentru 
gestionarea zgomotului și a efectelor acestuia în municipiul Arad - inițiativa primarului 

6. Proiect de hotărâre nr. 440/2021 privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal (PUZ) și a 
Regulamentului Local de Urbanism (RLU) pentru obiectivul de investiție: „Construire 
locuințe colective și spații comerciale/prestări servicii”, municipiul Arad, B-dul Ștefan 
Augustin Doinaș, nr. 17, pentru imobilul  înscris în C.F. nr. 319516  Arad – iniţiativa 
primarului.- retras de pe ordinea de zi 

7. Proiect de hotărâre nr. 441/2021 privind aprobarea documentației de urbanism Plan 
Urbanistic Zonal (PUZ) și Regulament Local de Urbanism (RLU) aferent pentru obiectivul 
de investiție: „Zonă rezidențială și funcțiuni complementare servicii/comerț”, Municipiul 
Arad, str. Anton Cehov, nr. 20, pentru imobilul  înscris în C.F. nr. 352763  Arad - inițiativa 
primarului -retras de pe ordinea de zi 

8. Proiect de hotărâre nr. 212/2021 ed.1 rev. 1 privind aprobarea documentației de 
urbanism Plan Urbanistic Zonal (PUZ) și Regulament Local de Urbanism (RLU) aferent 
pentru obiectivul de investiție: ,,Ansamblu locuințe colective”,  pentru imobilul înscris în 
CF nr. 351643 Arad, str. Cetăţii nr. 16 - inițiativa primarului - retras de pe ordinea de zi 

9. Proiect de hotărâre nr. 517/2021 referitor la neexercitarea dreptului de preempțiune cu 
privire la achiziționarea cotei de 1/3 din apartamentul nr. 2, situat în Arad, str. 
Preparandiei, nr. 2, parter – inițiativa primarului 

10. Proiect de hotărâre nr. 523/2021 privind actualizarea inventarului bunurilor imobile 
proprietate privată a Municipiului Arad – inițiativa primarului 

11. Proiect de hotărâre nr. 469/2021 privind aprobarea documentaţiei cadastrale de primă 
înscriere a imobilului situat în Municipiul Arad, Str. Obedenaru, nr. 21 - inițiativa 
primarului 

12. Proiect de hotărâre nr. 468/2021  ed. 1 rev. 1 privind dezlipirea imobilelor situate în 
Municipiul Arad, Calea Bodrogului, nr. 2, nr. 3 și nr. 8, înscrise în CF nr. 330653 Arad, 
CF nr. 330652 Arad și CF nr. 310464 Arad - inițiativa primarului 

13. Proiect de hotărâre nr. 476/2021 privind modificarea suprafeței de teren situat în 
Municipiul Arad, Zona Str. Macedoniei,  înscris în CF nr. 356606 Arad și actualizarea 
datelor imobilelor înscrise în CF nr. 356604 Arad și CF nr. 356601 Arad - inițiativa 
primarului 
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14. Proiect de hotărâre nr. 502/2021 privind aprobarea documentației cadastrale de prima 
înscriere în domeniul public al Municipiului Arad, a unui imobil situat în Zona Splaiul 
Mureșului - inițiativa primarului 

15. Proiect de hotărâre nr. 503/2021 privind schimbarea categoriei de folosință și dezlipirea 
unui imobil proprietatea Municipiului Arad, înscris în CF nr. 345401 Arad- inițiativa 
primarului 

16. Proiect de hotărâre nr. 504/2021 privind reglementarea situației imobilului situat în 
Municipiul Arad, Str. Constituției, nr. 132 - inițiativa primarului 

17. Proiect de hotărâre nr. 491/2021 privind prima înscriere în sistemul integrat de cadastru 
și carte funciară a imobilului situat în Municipiul Arad, Str. Tiberiu, nr. 4, înscris în CF nr. 
328199 Arad - inițiativa primarului 

18. Proiect de hotărâre nr. 492/2021 privind modificarea suprafeței de teren situat în 
Municipiul Arad, Str. Nelu Aristide Dragomir, nr. 2/A, înscris în CF nr. 304811 Arad - 
inițiativa primarului 

19. Proiect de hotărâre nr. 493/2021 cu privire la subapartamentarea imobilului situat în 
Municipiul Arad, Str. Horia, nr. 2, Et. II, Ap. 17 - înscris în CF nr. 300103-C1-U8 Arad - 
inițiativa primarului 

20. Proiect de hotărâre nr. 513/2021 privind dezlipirea unui imobil proprietatea publică a 
Municipiului Arad, situat în Municipiul Arad, Strada Câmpul Liniștii, nr. 1, înscris în CF 
nr. 322590 Arad - inițiativa primarului 

21. Proiect de hotărâre nr. 508/2021 privind propunerea de schimbare a destinației, pe o 
perioadă determinată, a imobilului aferent unei unități de învățământ preuniversitar de 
stat din Arad, situat pe str. Faurilor nr. 94-96 - inițiativa primarului 

22. Proiect de hotărâre nr. 498/2021 privind schimbarea destinației unei părți din imobilul de 
pe str. Grădinarilor nr. 7/9, 15, 25 și atribuire în folosință gratuită Societății Naționale de 
Cruce Roșie- inițiativa primarului 

23. Proiect de hotărâre nr. 522/2021 privind aprobarea Actului adiţional nr. 2 la Contractul 
de închiriere nr. 70278/01.10.2020 pentru imobilul situat în Arad, str. Mihai Eminescu nr. 
15 - inițiativa primarului 

24. Proiect de hotărâre nr. 509/2021 cu privire la modificarea obiectului unui contract de 
închiriere cu destinația de locuință construită prin Agenţia Naţională pentru Locuinţe - 
inițiativa primarului 

25. Proiect de hotărâre nr. 511/2021 cu privire la modificarea obiectului unor contracte de 
închiriere cu destinația de locuințe - inițiativa primarului 

26. Proiect de hotărâre nr. 514/2021 privind aprobarea repartizării unei locuinţe de 
intervenție - inițiativa primarului 

27. Proiect de hotărâre nr. 519/2021 pentru desemnarea reprezentanților Consiliului Local 

al Municipiului Arad în comisiile de evaluare a probei de interviu din cadrul concursului 

pentru ocuparea funcțiilor de director și director adjunct ai unităților de învățământ 

preuniversitar de stat din Municipiul Arad, cu desfășurarea interviurilor în intervalul 15 

noiembrie - 8 decembrie 2021 - inițiativa primarului 

28. Proiect de hotărâre nr. 520/2021 privind acordul de principiu prevăzut la art. 6 alin. (4) 

lit. h) din Legea nr. 186/2013 privind constituirea și funcționarea parcurilor industriale, cu 

modificările ulterioare pentru CTPARK BETA SRL - inițiativa primarului 
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29. Proiect de hotărâre nr. 521/2021 privind acordul de principiu prevăzut la art. 6 alin. (4) 

lit. h) din Legea nr. 186/2013 privind constituirea și funcționarea parcurilor industriale, cu 

modificările ulterioare pentru VGP PARK ARAD SRL - inițiativa primarului 

30. Proiect de hotărâre nr. 512/2021 privind aprobarea procesului-verbal/stenogramei 

ședinței publice extraordinare a Consiliului Local al Municipiului Arad din 27 septembrie 

2021 – inițiativa primarului 

31. Proiect de hotărâre nr. 525/2021 privind aprobarea Cererii de finanțare pentru proiectul 
„Amenajare pod pietonal acces Insula Mureș” și a Devizului general estimativ al 
obiectivului de investiții – iniţiativa primarului.- introdus suplimentar pe ordinea de zi. 

32. Proiect de hotărâre nr. 526/2021 privind aprobarea Cererii de finanțare pentru proiectul 
„Amenajare drum de acces Zona Industrială Vest și iluminat public” și a Devizului general 
estimativ al obiectivului de investiții- iniţiativa primarului. introdus suplimentar pe ordinea 
de zi. 

33. Proiect de hotărâre nr. 527/2021 privind aprobarea Cererii de finanțare pentru proiectul 
„Drum de legătură între Zona Industrială Vest și Drumul Expres Arad-Oradea”-iniţiativa 
primarului. introdus suplimentar pe ordinea de zi. 

34. Proiect de hotărâre nr. 528/2021 privind aprobarea Cererii de finanțare pentru proiectul 
„Reabilitare străzi de pământ în municipiul Arad”-iniţiativa primarului. introdus 
suplimentar pe ordinea de zi. 

35. Proiect de hotărâre nr. 529/2021 privind aprobarea Cererii de finanțare pentru proiectul 
„Rețele de canalizare ape uzate și canalizare pluvială aferente străzilor de pământ”-
iniţiativa primarului. - introdus suplimentar pe ordinea de zi. 

36. Proiect de hotărâre nr. 530/2021 privind aprobarea Cererii de finanțare pentru proiectul 
„Amenajare Pasaj Subteran Piața Drapelului”-iniţiativa primarului.- introdus suplimentar 
pe ordinea de zi. 

37. Proiect de hotărâre nr.532/2021 privind stabilirea viceprimarului care exercită primul 
calitatea de înlocuitor de drept al Primarului”- iniţiativa primarului. - introdus suplimentar 
pe ordinea de zi. 

38. Proiect de hotărâre nr.533/2021 privind alegerea celui de-al doilea viceprimar al 
Municipiului Arad – iniţiativa domnului BURUC Cosmin, consilier local PSD - introdus 
suplimentar pe ordinea de zi. 

39. Notificări diverse, corespondență adresată Consiliului Local al Municipiului Arad. 

40. Interpelări, întrebări, petiții, declarații politice şi alte probleme supuse atenţiei Consiliului 

Local al Municipiului Arad. 

Cine este pentru?  Unanimitate – 21 consilieri prezenţi.  
S-a adoptat Hotărârea nr. 488 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

Dl. primar: -  Mulţumesc frumos!  
Dna Stepanescu L: - O nevoie de clarificare, în dreptul grupului USR să contabilizăm voturile la 
„abţinere” sau la „împotrivă”?  
Dl. primar: - La ordinea de zi?  
Dna Stepanescu L: - La comisii! 
Dl. Stana F: - „Abţinere”! 
Dna Stepanescu L: - Mulţumesc!  
Dl. primar: - Aş mai întreba dacă reuşesc colegii de la UDMR să intre online sau nu?  
Dna Stepanescu L: - Consilierii UDMR nu s-au logat încă.  
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Dl. primar: - Ok. Mulţumesc! Domnule preşedinte, vă predau şedinţa!  
Dl. Cheşa I: - Bună-ziua! Mulţumesc! Şedinţa ordinară din 1.11.2021. 

1 
Proiect de hotărâre nr. 496/2021 privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Unităţii Administrativ – Teritoriale Municipiul Arad în Adunarea Generală de la S.C. CET 

Arad S.A. - inițiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Începem cu proiectul 37? Ok! 

37 
Proiect de hotărâre nr.532/2021 privind stabilirea viceprimarului care exercită primul 

calitatea de înlocuitor de drept al Primarului”- iniţiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Supun la vot.  
Dna Stepanescu L: - Este vot secret!  
Dl. primar: - Dacă-mi permiteţi? Procedural, primarul are dreptul de a propune şi eu îl propun pe 
domnul Lazăr Faur, pentru că este reprezentantul grupului cel mai numeros din PNL. Fiind vorba, 
ca procedură, de vot secret, vor veni voturile pentru dumneavoastră şi se votează. Între timp, v-
aş ruga să vă gândiţi sau, dacă doriţi, deja să faceţi propuneri pentru al doilea proiect de pe 
ordinea de zi, propuneri de candidat pentru cel de-al doilea viceprimar, cât se face votul la primul, 
să aibă timp să tipărească buletine de vot . Vă rog! 
Dl. Buruc C: - Grupul PSD îl propune pe domnul Ilie Cheşa. 
Dl. primar: - Vă rog! 
Dna Vornicu D: - Din partea Partidului Mişcarea Populară îl propunem pe domnul Galea.  
Dl. primar: - Mulţumesc! Mai sunt alte propuneri? Bun! Rog staff-ul tehnic să vină prima dată cu 
buletinele de vot pentru domnul Lazăr Faur, ca înlocuitor de drept şi între timp să pregătească 
cele două propuneri: punctul 1 a fost domnul Cheşa şi punctul 2 – domnul Galea. Vă mulţumesc 
frumos! Dacă domnul preşedinte consideră şi dumneavoastră consideraţi, să mergem la celelalte 
puncte, până vin buletinele. Mulţumesc.  
Dl. Cheşa I: - Mulţumesc şi eu! 
A urmat procedura votului secret. Rezultatul votului secret s-a anunțat la sfârșitul ședinței. 

1 
Proiect de hotărâre nr. 496/2021 privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Unităţii Administrativ – Teritoriale Municipiul Arad în Adunarea Generală de la S.C. CET 

Arad S.A. - inițiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Supun la vot. Cine este pentru? 20 pentru, 1 consilier nu participă la vot (dl. Mariş) 
– 21 consilieri prezenţi.  

S-a adoptat Hotărârea nr. 489 a Consiliului Local al Municipiului Arad . 
Dl. Cheşa I: - Te rog! 
Dl. Stana F: - Da. Având în vedere că este vorba de Depunerea Planului de Organizare de către 
debitor, adică CET Arad, CET Arad fiind în proprietatea Municipiului Arad, reprezentat de către 
Consiliul Local, am dori să ajungă şi la dispoziţia noastră, a membrilor Consiliului Local, Planul 
de Reorganizare, înainte de a fi depus, dacă nu mă înşel, va trebui chiar să-l votăm. Mulţumesc 
frumos.  
Dl. Cheşa I: - Da. Trecem la punctul 2 

2 
Proiect de hotărâre nr. 497/2021 privind aprobarea Raportului pentru perioada 

01.07.2021-30.09.2021, referitor la activitatea Registrului Agricol - inițiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Sunt întrebări? Supun la vot. Cine este pentru? 
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Dna Stepanescu L: - Este un amendament. O cerere de îndreptare de eroare materială, cu 
privire la data raportării. 
Dl. Cheşa I: - Supun la vot acest amendament. Cine este pentru? Unanimitate – 21 consilieri 
prezenţi. Mulţumim. Supun la vot întreg proiectul. Cine este pentru? Unanimitate – 21 consilieri 
prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 490 a Consiliului Local al Municipiului Arad . 

3 
Proiect de hotărâre nr. 516/2021 privind rectificarea Bugetului General de venituri și 

cheltuieli al municipiului Arad pe anul  2021 - inițiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Sunt întrebări? Supun la vot.  
Cine este pentru? 

 20 pentru, 1 consilier nu participă la vot (dl. Korodi) – 21 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 491 a Consiliului Local al Municipiului Arad . 

4 
Proiect de hotărâre nr. 501/2021 privind modificarea statului de funcții al serviciului 

public de interes local Centrul Municipal de Cultură Arad - inițiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Supun la vot. Cine este pentru? 
Unanimitate – 21 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 492 a Consiliului Local al Municipiului Arad . 

5 
Proiect de hotărâre nr. 45/2021 ed. 1 rev. 1 pentru aprobarea Planului de acțiune pentru 
gestionarea zgomotului și a efectelor acestuia în municipiul Arad - inițiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Supun la vot. Cine este pentru?  
14 pentru 

 și 7 abţineri  (dl. Chifa, dl. Stana, dl. Mayer, dl. Curcanu, dl. Costea, dna Săbău, dl.Vlad) 
– 21 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 493 a Consiliului Local al Municipiului Arad . 

6 
Proiect de hotărâre nr. 440/2021 privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal (PUZ) și a 
Regulamentului Local de Urbanism (RLU) pentru obiectivul de investiție: „Construire 
locuințe colective și spații comerciale/prestări servicii”, municipiul Arad, B-dul Ștefan 

Augustin Doinaș, nr. 17, pentru imobilul  înscris în C.F. nr. 319516  Arad 
 – iniţiativa primarului 

Retras de pe ordinea de zi. 

7 
Proiect de hotărâre nr. 441/2021 privind aprobarea documentației de urbanism Plan 

Urbanistic Zonal (PUZ) și Regulament Local de Urbanism (RLU) aferent pentru obiectivul 
de investiție: „Zonă rezidențială și funcțiuni complementare servicii/comerț”, Municipiul 

Arad, str. Anton Cehov, nr. 20, pentru imobilul  înscris în C.F. nr. 352763  Arad 
 - inițiativa primarului 

Retras de pe ordinea de zi. 

8 
Proiect de hotărâre nr. 212/2021 ed.1 rev. 1 privind aprobarea documentației de 

urbanism Plan Urbanistic Zonal (PUZ) și Regulament Local de Urbanism (RLU) aferent 
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pentru obiectivul de investiție: ,,Ansamblu locuințe colective”,  pentru imobilul înscris în 
CF nr. 351643 Arad, str. Cetăţii nr. 16 - inițiativa primarului 

Retras de pe ordinea de zi.  

9 
Proiect de hotărâre nr. 517/2021 referitor la neexercitarea dreptului de preempțiune cu 

privire la achiziționarea cotei de 1/3 din apartamentul nr. 2, situat în Arad, str. 
Preparandiei, nr. 2, parter – inițiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Supun la vot. Cine este pentru? Unanimitate – 21 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 494 a Consiliului Local al Municipiului Arad . 

10 
Proiect de hotărâre nr. 523/2021 privind actualizarea inventarului bunurilor imobile 

proprietate privată a Municipiului Arad – inițiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Supun la vot. Cine este pentru? Unanimitate – 21 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 495 a Consiliului Local al Municipiului Arad . 

11 
Proiect de hotărâre nr. 469/2021 privind aprobarea documentaţiei cadastrale de primă 

înscriere a imobilului situat în Municipiul Arad, Str. Obedenaru, nr. 21 
 - inițiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Supun la vot. Cine este pentru? Unanimitate – 21 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 496 a Consiliului Local al Municipiului Arad . 

12 
Proiect de hotărâre nr. 468/2021  ed. 1 rev. 1 privind dezlipirea imobilelor situate în 

Municipiul Arad, Calea Bodrogului, nr. 2, nr. 3 și nr. 8, înscrise în CF nr. 330653 Arad, CF 
nr. 330652 Arad și CF nr. 310464 Arad - inițiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Supun la vot. Cine este pentru? Unanimitate  – 21 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 497 a Consiliului Local al Municipiului Arad . 

13 
Proiect de hotărâre nr. 476/2021 privind modificarea suprafeței de teren situat în 

Municipiul Arad, Zona Str. Macedoniei,  înscris în CF nr. 356606 Arad și actualizarea 
datelor imobilelor înscrise în CF nr. 356604 Arad și CF nr. 356601 Arad 

 - inițiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Supun la vot. Cine este pentru? Unanimitate – 21 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 498 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

14 
Proiect de hotărâre nr. 502/2021 privind aprobarea documentației cadastrale de prima 
înscriere în domeniul public al Municipiului Arad, a unui imobil situat în Zona Splaiul 

Mureșului - inițiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Supun la vot. Cine este pentru? Unanimitate – 21 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 499 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

15 
Proiect de hotărâre nr. 503/2021 privind schimbarea categoriei de folosință și dezlipirea 

unui imobil proprietatea Municipiului Arad, înscris în CF nr. 345401 Arad 
- inițiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Supun la vot. Cine este pentru? Unanimitate – 21 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 500 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
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16 
Proiect de hotărâre nr. 504/2021 privind reglementarea situației imobilului situat în 

Municipiul Arad, Str. Constituției, nr. 132 - inițiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Supun la vot. Cine este pentru? Unanimitate – 21 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 501 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

17 
Proiect de hotărâre nr. 491/2021 privind prima înscriere în sistemul integrat de cadastru 
și carte funciară a imobilului situat în Municipiul Arad, Str. Tiberiu, nr. 4, înscris în CF nr. 

328199 Arad - inițiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Supun la vot. Cine este pentru? Unanimitate – 21 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 502 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

18 
Proiect de hotărâre nr. 492/2021 privind modificarea suprafeței de teren situat în 

Municipiul Arad, Str. Nelu Aristide Dragomir, nr. 2/A, înscris în CF nr. 304811 Arad - 
inițiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Supun la vot. Cine este pentru? Unanimitate – 21 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 503 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

19 
Proiect de hotărâre nr. 493/2021 cu privire la subapartamentarea imobilului situat în 
Municipiul Arad, Str. Horia, nr. 2, Et. II, Ap. 17 - înscris în CF nr. 300103-C1-U8 Arad - 

inițiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Supun la vot. Cine este pentru? Unanimitate – 21 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 504 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

20 
Proiect de hotărâre nr. 513/2021 privind dezlipirea unui imobil proprietatea publică a 

Municipiului Arad, situat în Municipiul Arad, Strada Câmpul Liniștii, nr. 1, înscris în CF 
nr. 322590 Arad - inițiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Supun la vot. Cine este pentru? Unanimitate – 21 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 505 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

Dl. Cheşa I: - Mulţumim!  

21 
Proiect de hotărâre nr. 508/2021 privind propunerea de schimbare a destinației, pe o 

perioadă determinată, a imobilului aferent unei unități de învățământ preuniversitar de 
stat din Arad, situat pe str. Faurilor nr. 94-96 - inițiativa primarului 

Dl. Vlad C: - O intervenţie, dacă se poate! 
Dl. Cheşa I: -Te rog frumos, Codrin! 
Dl. Vlad C: - Cu privire la această clădire cred că a mai fost o hotărâre asemănătoare, dar, într-
adevăr, atunci s-a încercat transferul către Consiliu, acum, din câte înţeleg, nu se va transfera 
către şcoala populară de artă, ci către Centrul Cultural Judeţean, dar, într-adevăr, cu scopul de 
a fi utilizat de către Şcoala Populară de Artă. Mi-e greu să cred că cineva va muta Şcoala 
Populară de Artă în fundul Gaiului, din centrul Aradului. În acelaşi context ni s-a spus că de fapt 
va fi folosită pentru depozit. Or, nu ştiu, dăm aşa o clădire pentru depozit sau dăm pe bănuieli, 
ce se va face cu ea? Aş dori ca la viitoarele transferuri de clădiri, la noi, la Consiliul Judeţean sau 
indiferent, să vină cineva să ne spună exact ce se va întâmpla cu clădirea respectivă, ori 
reprezentantul Centrului Judeţean ori domnul director Rus, a venit şi Asociaţia „Sfântul Martin”, 
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nu demult, ne-a cerut o clădire, n-a venit nimeni să ne spună ce face cu ea. Deci, când vine 
cineva să ceară Consiliului Local o clădire, ar fi bine să ne şi informeze! 
Dl. Cheşa I: - Da. Mulţumim, Codrin! Domnul vicepreşedinte al Consiliului Judeţean Bulbuc, eu 
sunt convins că ne va răspunde la… 
Dl. primar: -Haideţi în faţă şi vă punem un microfon acolo! Până ajunge domnul vicepreşedinte, 
doar să facem o nuanţă, să nu se înţeleagă cumva greşit – astăzi, noi facem ceva cu clădirea? 
De ani de zile, Consiliul Local Municipal, în diferitele culori politice, a făcut ceva? I-a dat o 
destinaţie? Este într-o stare bună? Şiţi că, aşa, numai „Gică contra”, să n-o dăm la altul, care 
vrea să investească nişte bani în ea şi s-o redea circuitului, indiferent că este Şcoala Populară, 
indiferent că este orice altceva, sunt tot arădenii noştri! Să stăm doar cu ea aşa, de la un an la 
altul, în ruină, alegeţi între cele două! 
Dl. Vlad C: - Păi, haideţi să vedem ce facem! Să le dăm pe toate care sunt degradate!  
Dl. primar: - Dar nu pleacă din oraşul nostru, dragi colegi! Dacă avem ceva ce ţinem cu lacătul 
pe uşă şi mâine vine cineva, tot din oraşul acesta şi vrea să-i dea o destinaţie şi vrea să bage 
nişte bani în ea, să ne opunem?  
Dl. Vlad C: - Dar mutăm Şcoala Populară de Artă în Gai?  
Dl. primar: - Neavând, de ani de zile, nicio ofertă şi nicio alternativă! Ca să fim corecţi! Mulţumesc 
frumos! Îl rog pe domnul vicepreşedinte! 
Dl. Bulbuc I: - Mulţumesc tare mult! Domnule primar, domnule viceprimar, domnilor consilieri, 
Şcoala Populară de Artă este un serviciu în cadrul Centrului Cultural Judeţean Arad. Şcoala 
Populară de Artă este un serviciu şi o subordonată a Consiliului Judeţean Arad, Şcoala Populară 
de Artă are angajaţi profesori cu carte de muncă şi are profesori externalizaţi, cu P.F.A. Şcoala 
Populară de Artă, în momentul de faţă, are aproximativ 500 de cursanţi, dintre care vreo 130 de 
elevi în judeţul Arad, pentru că de vreo trei ani de zile am început să externalizăm aceste cursuri 
în oraşele mari din judeţul Arad pentru ca și copiii noştri din judeţ să nu mai facă naveta la Arad. 
Şi este foarte bine! Şcoala Populară de Artă are o pondere pe municipiu, în momentul de faţă, 
de peste 70%, copiii noştri din municipiu. Nu sunt nici ai judeţului, nici ai Consiliului Judeţean, 
sunt copiii din municipiul Arad. Şcoala Populară de Artă, în momentul de faţă, mai are nevoie de 
vreo trei săli de clasă: pentru pian, pentru vioară şi pentru balet, unde este o pondere foarte mare 
de copii. Anii trecuţi am identificat astfel de spaţii, în care noi să ne putem muta. În cadrul Şcolii 
Populare de Artă avem acum, lucrăm şi în pod. Am luat subsolurile, am modificat tot ce s-a putut 
modifica şi avem toate sălile pline. În momentul de faţă încercăm şi mansarda de pe Bariţiu, dar 
vom avea nevoie, după această pandemie, pentru că, acum ştiţi şi dumneavoastră, suntem într-
un moment de pauză, vom avea nevoie de spaţii. În cele de la balet sunt aproape 30 de copii. 
Este cursul cu cei mai mulţi copii din municipiul Arad. Mai nou, părinţii, sunteţi şi dumneavoastră 
părinţi, ştiţi că ne ducem copiii, dacă sunt mai mititei, cei de la balet încep de la 5 ani de zile până 
undeva la 9 ani, cam atât este cursul de balet. Şi toţi copiii sunt cam duşi cu maşina la aceste 
cursuri şi preluaţi tot cu maşina, chiar dacă este undeva mai departe de centrul oraşului, copilaşii 
tot cu părinţii vor merge la aceste cursuri. Eu nu vin să vă cer ceva pentru copiii dumneavoastră, 
până la urmă suntem din Arad, vin să vă ofer o oportunitate. Noi, Consiliul Judeţean, am putea, 
prin fonduri proprii sau să descoperim linii de finanţare europene, am putea să reabilităm această 
clădire. Acum, dacă vreţi mai multe detalii despre ce se va întâmpla acolo, vă putem da, de la 
Centrul Cultural, tot ce doriţi dumneavoastră, domnilor consilieri. Atât am avut de spus.  
Dl. Cheşa I: - Ai întrebări? 
Dl. Vlad C: - M-aş fi bucurat să primim clarificările la comisii! Pentru asta există comisii de 
specialitate în Consiliul Local, nu să avem, în plen, discuţii pe subiecte de genul. Repet ce am 



Procesul-verbal și stenograma ședinței ordinare a Consiliului Local al Municipiului Arad din data de 01.11.2021 16 

 

  
PREŞEDINTE  DE ŞEDINŢĂ SECRETAR GENERAL 

Ilie CHEŞA 
 

Lilioara STEPANESCU 

VERIFICAT – ŞEF SERVICIU 
Monica CZIBRIK 

Consemnat şi tehnoredactat 
Carmen POPA 

 
Notă: Ora imprimată pe fotografii nu a fost actualizată potrivit orei de iarnă. În realitate, fotografiile reflectă imagini preluate cu o 
oră mai devreme decât cea imprimată. 

 

 

spus: - de fiecare dată când cineva doreşte la Consiliu ceva, trebuie să exprime ce face, ca să 
putem să dăm în cunoştinţă de cauză.  
Dl. Bulbuc I: - Da. Tocmai v-am explicat!  
Dl. Vlad C: - Vă mulţumesc. În momentul în care s-a discutat mutarea Palatului Copiilor  în mallul 
de la Galeria, a fost amânată discuţia… 
Dl. Bulbuc I: - Intrăm în alt subiect! Nu este subiectul meu, nu ştiu, nu înţeleg! 
Dl. Vlad C: - Nu, vă rog frumos! …discuţiile au mers exact în direcţia că acei copii nu pot ajunge 
în capătul acela de oraş. Adică, nu putem muta o şcoală din centrul Aradului în… 
Dl. Bulbuc I: - Nu o şcoală, câteva clase, câteva secţii ale Şcolii Populare de Artă. Şcoala 
Populară de Artă va rămâne pe Bariţiu, 80% din capacitate se va întâmpla pe Bariţiu. Ce nu 
avem noi şi nu mai putem să facem faţă cu spaţiile de pe Bariţiu, trebuie să găsim o oportunitate. 
Nu vrem să mai dăm bani, din banii arădenilor, să cumpărăm un astfel de imobil, dacă noi putem 
să ne înţelegem între municipalitate şi Consiliul Judeţean, mi se pare normal, având o astfel de 
clădire, să ne înţelegem, până la urmă, ea rămâne în zestrea statului, zestrea municipiului, 
zestrea judeţului, nu pleacă nicăieri! Dumneavoastră, ce vorbiţi acum, vorbiţi despre o clădire 
privată! Nu are nicio legătură! Sunt mere cu pere, este altceva! Atât am de spus. Dacă mai sunt 
întrebări, vă rog frumos, cu drag vă stăm la dispoziţie, directorul Centrului Cultural. Vă mulţumesc 
tare mult! 
Dl. Cheşa I: - Mulţumim şi noi. Mai sunt întrebări? Trecem la vot!  
Cine este pentru?14 pentru, 7 abtineri (dl. Chifa, dl. Stana, dl. Mayer, dl. Curcanu, dl. Costea, 

dna Săbău, dl. Vlad C.) - 21 consilieri prezenţi.  
S-a adoptat Hotărârea nr. 506 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

Dl. Cheşa I: - Domnule primar, vă rog! 
Dl. primar: - Dacă-mi permiteţi, vreau să vă mulţumesc pentru vot şi să mai dau o singură 
explicaţie – faţă de data trecută, acum, ca să fiţi liniştiţi, s-a făcut propunerea, nu cu trecere 
definitivă,  ci pentru perioadă determinată. Deci, din acest punct de vedere, să spunem aşa, 
proprietatea Consiliului Local Municipal chiar nu este afectată şi nu are niciun risc decât ca o 
clădire care, astăzi, stă închisă, fără să fie reabilitată, să aibă o destinaţie şi o faţă nouă. Vă 
mulţumesc!  
Dl. Cheşa I: - Mulţumim şi noi! Trecem la următorul punct.  

22 
Proiect de hotărâre nr. 498/2021 privind schimbarea destinației unei părți din imobilul de 
pe str. Grădinarilor nr. 7/9, 15, 25 și atribuire în folosință gratuită Societății Naționale de 

Cruce Roșie- inițiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Supun la vot. Cine este pentru? Unanimitate – 21 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 507 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

Dl. Cheşa I: - Mulţumim!  

23 
Proiect de hotărâre nr. 522/2021 privind aprobarea Actului adiţional nr. 2 la Contractul de 
închiriere nr. 70278/01.10.2020 pentru imobilul situat în Arad, str. Mihai Eminescu nr. 15 - 

inițiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Supun la vot!  
Dna Săbău D: - O intervenţie! 
Dl. Cheşa I: - Da, vă rog! Scuze! 
Dna Săbău D: - Exact ca şi data trecută - greşeală materială! 
Dl. Cheşa I: - Mai aproape, te rog! 
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Dna Săbău D: - Exact ca şi observaţia de data trecută, în materialele primite pentru această 
şedinţă, municipiul Arad este reprezentat de către altcineva – domnule Bibarţ, se pare că nu 
sunteţi dumneavoastră! Totodată vreau să atrag atenţia asupra perioadei de închiriere, deci până 
la 30.09.2021? 
Dl. primar: - Îmi cer scuze, că vorbeam cu domnul viceprimar şi mi-aţi adresat ceva, n-am fost 
atent!  
Dna Săbău D: - Da. În materialele primite, actul adiţional prevede o perioadă de 13.09.2021 - 
30.09.2021. Deci, pentru această perioadă întocmim actul adiţional?  
Dl. primar: - O fi greşeală! Vedeţi, cine este iniţiatorul de la noi? Patrimoniul? Vă răspund dânşii! 
Este pentru 2022, bănuiesc că este vorba de Ghiba Birta, nu? Pe strada Eminescu.  
Dna Săbău D: - Aşa că azi permiteţi-mi să fac amendamentul, deci înlocuirea… 
Dl. primar: - Da. Propuneţi dumneavoastră amendament cu „30.09.2022”, votăm 
amendamentul… 
Dna Săbău D: - Da. Exact. Şi „înlocuirea reprezentantului municipiului Arad cu Bibarţ Călin, nu 
Gheorghe Falcă”! Exact cum este prevăzut în actul adiţional… 
Dl. primar: - Eu, în dimineaţa aceasta am avut o discuţie cu Patrimoniul despre profesionalism, 
mă bucur că l-aţi sesizat şi dumneavoastră!  
Dna Săbău D: - L-am sesizat, domnule primar şi data trecută! A persistat această greşeală. Sau 
să înţeleg că de fapt reprezentantul municipiului este altcineva?  
Dl. primar: - O să mă uit în documentaţie şi de cine este semnată de la Patrimoniu, ca să ştiu 
cum le citesc! Vă mulţumesc frumos! Vă rog, propuneţi amendamentul, ca să respectăm 
procedura!  
Dna Săbău D: - Deci amendamentul conţine – „Înlocuirea reprezentantului municipiului Arad, 
prin Primar Bibarţ Călin”. Şi amendamentul nr. 2 - „Perioada până la care se încheie contractul 
de închiriere este 30.09.2022”.  
Dl. Cheşa I: - Da. Supun la vot amendamentul.  Cine este pentru? 

19 pentru și 2 consilieri nu participă la vot (dna Naaji, dl. Korodi) – 21 consilieri prezenţi. 
Dl. Cheşa I: - Supun la vot întreg proiectul.  

Cine este pentru? 19 pentru și 2 consilieri nu participă la vot (dna Naaji, dl. Korodi) – 21 
consilieri prezenţi.  

S-a adoptat Hotărârea nr. 508 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

24 
Proiect de hotărâre nr. 509/2021 cu privire la modificarea obiectului unui contract de 

închiriere cu destinația de locuință construită prin Agenţia Naţională pentru Locuinţe - 
inițiativa primarului 

 Dl. Cheşa I: - Supun la vot.  Cine este pentru? Unanimitate – 21 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 509 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

25 
Proiect de hotărâre nr. 511/2021 cu privire la modificarea obiectului unor contracte de 

închiriere cu destinația de locuințe - inițiativa primarului 

Dl. Cheşa I: -  Supun la vot. Cine este pentru?  
Unanimitate – 21 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 510 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

26 
Proiect de hotărâre nr. 514/2021 privind aprobarea repartizării unei locuinţe de 

intervenție - inițiativa primarului 
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Dl. Cheşa I: -  Supun la vot. Cine este pentru?  
Unanimitate – 21 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 511 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dl. Cheşa I: - Mulţumesc!  

27 
Proiect de hotărâre nr. 519/2021 pentru desemnarea reprezentanților Consiliului Local al 

Municipiului Arad în comisiile de evaluare a probei de interviu din cadrul concursului 
pentru ocuparea funcțiilor de director și director adjunct ai unităților de învățământ 

preuniversitar de stat din Municipiul Arad, cu desfășurarea interviurilor în intervalul 15 
noiembrie - 8 decembrie 2021 - inițiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Vot secret.  
Dl. Vlad C: - Aş avea o intervenţie, dacă se poate. 
Dl. Cheşa I: - Da. Te rog! 
Dl. Vlad C: - Inspectoratul Şcolar a solicitat reprezentanţi ai Consiliului Local. Într-adevăr, se pot 
desemna şi angajaţi ai Primăriei, dar, pentru că eu am plăcerea să cunosc majoritatea directorilor 
de şcoli din municipiul Arad, mi-aş dori ca şi consilierii să beneficieze de aceleaşi privilegii, ar fi 
indicat ca noi să participăm în acele comisii. Nu există influenţă politică asupra comisiei, comisiile 
sunt formate din doi profesori titulari de şcoală, un inspector de specialitate şi un reprezentant al 
Consiliului Local. Deci, am fi acolo mai mult în calitate de observator decât de participanţi la vot. 
Este o ocazie unică de a cunoaşte directorii din municipiul nostru. Şi propun să se adauge la 
această listă şi consilierii care doresc să participe! Sunt două sau trei ore pe zi, timp de o 
săptămână. Se desfăşoară în zece comisii, pe raza municipiului Arad. Repet, este o oportunitate 
de a cunoaşte viitorii directori ai şcolilor şi problemele cu care se confruntă şcolile arădene, 
pentru că interviul este aplicat pe şcoala pentru care se dă examenul.  
Dl. primar: - Îmi permiteţi, domnule peşedinte?  Evident, domnii consilieri pot să propună ce 
doresc şi cadrul democratic îşi urmează calea. Eu, în mod deliberat, şi îmi asum ceea ce spun, 
în proiectul de hotărâre am propus doar funcţionari publici şi nu oameni politici, că nu ne putem 
dedubla,  într-o zi intrăm în Consiliul Local pe vot politic, a  doua zi nu mai suntem şi om politic 
şi a treia zi, suntem dascăli. Le avem pe toate. Dacă se doreşte o cunoaştere a învăţământului 
arădean, a profesorilor, a directorilor, Consiliul Local, comisiile de specialitate au posibilitatea de 
câte ori doresc să facă astfel de întâlniri. Dar nu mi s-a părut potrivit ca atunci când se dă un 
examen, mai ales proba orală, care ştiţi că este cu mai multe suspiciuni decât proba scrisă, 
neputând fi contestată la o altă comisie, să participe oameni politici şi să hotărască soarta 
conducerii unei şcoli. Acesta a fost motivul pentru care am propus doar funcţionari publici. Dacă 
dumneavoastră doriţi să propuneţi, faceţi propuneri dintre oamenii politici, dar vi le asumaţi, le 
propuneţi şi mergeţi cu ele la vot! Mulţumesc frumos!  
Dl. Vlad C: - Reiterez ce am spus – nu există un vot decisiv din partea reprezentantului 
Consiliului Local, încât să poată el influenţa interviul concursului de directori. Nu încercaţi să 
politizaţi chestiunea dumneavoastră! Dacă vreţi să ştiţi, în Timişoara, reprezentanţii sunt 
consilieri  locali! În toate localităţile din judeţul Arad,  reprezentanţii în aceste comisii sunt 
consilieri locali. La fel cum avem dreptul să fim în consiliile de administraţie ale şcolilor, cum am 
fost eu şi m-am retras, dar voi fi din nou şi domnul Gaman cred că este la Liceul German, putem 
să facem acelaşi lucru şi în aceste comisii. Deci, nu încercaţi s-o duceţi aşa spre politică sau să 
găsiţi o scuză! În acelaşi timp, încercaţi să nu mai luaţi decizii pentru Consiliu! Da, 
dumneavoastră aţi considerat că este bine să fie funcţionari, dar n-aţi întrebat consilierii sau 
Comisia de educaţie – „Ce părere aveţi pe subiectul respectiv?”!  
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Dl. primar: - Eu vă mulţumesc pentru lecţiile de administraţie, pe care mi le daţi,  dar vă rog 
frumos să fiţi atent la ceea ce v-am spus, am propus în proiectul de hotărâre, care este dreptul 
meu (n.n. iniţiativa primarului)  şi am motivat de ce am pus doar funcţionari publici,  şi nu oameni 
politici. Am mai spus că, în conformitate cu prevederile democratice, dumneavoastră, dacă vreţi, 
vă puteţi autopropune. Dar am mers pe funcţionari publici, care sunt oameni, doar pe această 
nişă, ca funcţionar public, în timp ce, în Consiliul Local, pe actualele legi româneşti, nu există 
niciun filtru şi niciun barem cum poate cineva să ajungă acolo, nici de studii, nici de pregătire, 
nici de specializare, este doar om politic, ales în vot. Acesta a fost motivul pentru care am propus 
aşa ceva! Dar nu este …, de aceea se vine la vot şi dacă doriţi să propuneţi şi pe altcineva sau 
să vă autopropuneţi, nu există nicio îngrădire democratică. Este simplu! Mulţumesc frumos!  
Dl. Vlad C: - Şi eu! Da. Eu, de exemplu, aş dori să fac parte dintr-o astfel de comisie. Mai există 
colegi?  
Dl. primar: - Rog, dintre consilieri,  dacă mai au alte propuneri de persoane, ca să-şi noteze 
staff-ul tehnic şi să facă buletinele, fiind vot secret. Da! Vă rog! 
Dl. Galea C: - Şi eu am să o propun pe colega mea, Dorina Vornicu, din partea Partidului 
Mişcarea Populară.  
Dl. primar: - Nu vreau să greşesc, cred că nu sunt pe unităţi de învăţământ, este lista şi cei de 
la Inspectoratul Şcolar constituie comisiile, deci nu este pe şcoli.  
Dl. Vlad C: - Nu. Este aleatorie chestiunea! Am discutat cu domnul Pellegrini de dimineaţă.  
Dna Stepanescu L: - Indiferent de numărul candidaţilor, trebuie 10 reprezentanţi votaţi. Vom 
completa buletinul de vot cu domnul Vlad Codrin şi domnul Cristian Galea. 
Dl. Galea C: - Dorina Vornicu! Doamna secretar, doamna Dorina Vornicu!   
Dl. Vlad C: - Şi de la USR, domnul Florin Stana, pe lângă mine.  
Dl. primar: - Deci, să repetăm: de la USR: domnul Florin Stana şi domnul Vlad Codrin, de la 
PMP – doamna Vornicu? Deci încă trei faţă de cei zece. Bun. Rugămintea este, la primul punct, 
aţi primit buletine de vot, dacă doriţi, în cabină sau unde să votaţi şi să puneţi în urnă, ca să 
depăşim şi etapa aceasta. Rog consilierii să-şi exprime votul!  
Dl. Cheşa I: - Da. Îmi permiteţi, domnule primar, să trecem mai departe ?  
După rezultatul votului secret,  

S-a adoptat Hotărârea nr. 512 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

28 
Proiect de hotărâre nr. 520/2021 privind acordul de principiu prevăzut la art. 6 alin. (4) lit. 
h) din Legea nr. 186/2013 privind constituirea și funcționarea parcurilor industriale, cu 

modificările ulterioare pentru CTPARK BETA SRL - inițiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Supun la vot. Mă scuzaţi, o intervenţie! Vă rog! 
Dl. Stana F: - Mulţumesc, domnule preşedinte! Am să exprim acelaşi punct de vedere la punctul 
28 şi punctul 29. Vorbim de două investiţii în care dumneavoastră propuneţi ca municipiul Arad 
să renunţe la nişte sume semnificative, vorbim de aproximativ un milion de euro, în fiecare an, 
din impozitul pe clădiri şi impozit pe teren, suplimentar, adică impozitul pe teren, care astăzi este 
achitat, să nu mai fie achitat. Raţiunea economică a facilităţilor pe care le putem oferi, şi aici este 
cazul de facilităţi fiscale, este de a susţine afaceri în perioada de criză, când ele scad. În prezent, 
România înregistrează un moment în care avem creştere economică, aşa cum ne arată cifrele 
şi, în acelaşi timp, municipiul Arad nu se confruntă cu o criză a şomajului, dimpotrivă, firmele au 
probleme în a recruta personal, nu arădenii în a-şi găsi de lucru. Ceea ce propuneţi 
dumneavoastră generează premise pentru concurenţă neloială, vorbim de o discriminare a 
agenţilor economici, care activează acum în Arad, şi mă refer cu precădere la arădeni, care au 
renunţat la o mare parte a veniturilor lor, au investit şi au deschis afaceri în Arad. Ei, acum, nu 
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beneficiază de niciun fel de avantaj. Totodată, aceştia sunt cei care vor susţine şi la greu 
economia municipiului, vor angaja arădeni şi vor plăti taxe. Ce vor spune cetăţenii? De ce ajutăm 
două firme mari din Bucureşti şi nu ne pasă de restul, nu acordăm facilităţi antreprenorilor 
arădeni? Propunerea USR este ca, în cazul în care cu toţii convenim că ne permitem să renunţăm 
la aceste sume, de aceste facilităţi să beneficieze toţi antreprenorii, să reducem cu un anumit 
procent cota de impozit şi nu să acordăm facilităţi doar pentru două companii. Din acest motiv, 
în forma în care există acum cele două proiecte, USR va vota „abţinere”. Mulţumesc!  
Dl. primar: - Spun ceva înainte. Aţi formulat ceva greşit de la bun început – „să renunţe la nişte 
sume”. Probabil că nu aţi citit Legea parcurilor industriale – dacă este deja construit, nu-l mai poţi 
declara parc industrial, deci este vorba de nişte bani virtuali. Dacă nu-i acorzi statutul de parc 
industrial, acestea sunt firme mari, care au fost prezente aici, mi-au spus că investesc la Oradea 
şi atunci rămâi tot cu zero. Dacă-i dai facilităţi şi investeşte, mai ales că sunt pe clădiri de închiriat 
pentru mari firme, firmele care vin acolo sunt plătitoare a tuturor taxelor şi impozitelor şi a 
impozitelor pe venit şi a impozitului pe maşinile de acolo şi marfă şi tot ce este. Deci, eşti în 
situaţia să zici „aş putea câştiga, dacă tu ai construi, nu ştiu câte…”, ce aţi calculat, milioane, 
dumneavoastră acolo, „…nu-ţi acord…” şi atunci omul nu construieşte şi tu încasezi zero şi 
pleacă în altă parte. Sau îi acorzi o facilitate, un principiu pe care îl acorzi pentru că facilităţile se 
dau de către Guvern pe câte un an de zile. S-ar putea să le mai dea, la un moment dat, s-ar 
putea să nu le mai dea. Dar astfel sperii investitorul, tu îi spui de la bun început că nu vrei să 
acorzi facilitatea şi se duce în altă parte. Asta este diferenţa! 
Dl. Stana F: - O simplă corecţie, dacă-mi permiteţi, cel puţin în situaţia VGP Park construcţia 
este demarată, una dintre hale are ridicată structura de rezistenţă.  
Dl. primar: - Sunteţi în eroare. Nu este vorba despre acolo! Unde sunt construcţiile recepţionate 
şi acelea nu-şi mai pot constitui parcul. Iar noi, nu aprobăm noi… 
Dl. Stana F: - Ok! Dar ce va face? 
Dl. primar: - Asta face Guvernul…, dacă-mi permiteţi, îmi cer scuze că v-am întrerupt, noi dăm 
un acord de principiu. Doamna Ioana Albu, dacă n-a fost pe telefon… 
Dl. Stana F: - Este un acord prin care renunţăm la încasarea taxelor. Ce va face CTPARK? Îşi 
va lua structura de rezistenţă şi va pleca?  
Dl. primar: - Taxe pe care nu le încasăm, dar recunoaşteţi că nu le încasăm nici astăzi, că nu 
există investiţia!  
Dl. Stana F: - Va pleca investitorul care deja a construit acolo? 
Dl. primar: - Da! Lăsaţi că pe treaba aceasta se pronunţă Guvernul dacă corespunde sau nu! 
Trebuie să dăm un semnal că suntem un mediu primitor pentru investitori ! Mulţumesc frumos!  
Dl. Cheşa I: - Mulţumesc şi eu! Mai sunt intervenţii? Dacă nu sunt, supun la vot. 

Cine este pentru?  
14 voturi pentru, 

7 abţineri (dl. Chifa,dl. Stana,dl. Mayer, dl. Curcanu, dl. Costea, dna Săbău, dl. Vlad C.),  
21 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 513 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
 

29 
Proiect de hotărâre nr. 521/2021 privind acordul de principiu prevăzut la art. 6 alin. (4) lit. 
h) din Legea nr. 186/2013 privind constituirea și funcționarea parcurilor industriale, cu 

modificările ulterioare pentru VGP PARK ARAD SRL - inițiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Sunt intervenţii? Supun la vot. Cine este pentru? 14 voturi pentru, 
7 abţineri (dl. Chifa,dl. Stana,dl. Mayer, dl. Curcanu, dl. Costea, dna Săbău, dl. Vlad C.) 
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 21 consilieri prezenţi.  
S-a adoptat Hotărârea nr. 514 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

Dl. Cheşa I: - Mulţumim! 

30 
Proiect de hotărâre nr. 512/2021 privind aprobarea procesului-verbal/stenogramei 

ședinței publice extraordinare a Consiliului Local al Municipiului Arad din 27 septembrie 
2021 – inițiativa primarului 

Retras de pe ordinea de zi.  
(n.n. dl. Cheşa citeşte din greşeală un proiect de hotărâre, care nu este pe ordinea de zi– 
proces-verbal din  31 august 2021 )  
Dl. primar: - Dacă-mi permiteţi, propun comisiei să numere voturile de la punctul 1. Staff-ul 
tehnic să pregătească voturile pentru alegerea viceprimarului, punctul 2 şi fiindcă suntem în 
şedinţă ordinară, vă propun să discutăm conform Regulamentului… 
Dl. Cheşa I: - Mai am de citit, domnule primar!  
Dl. primar: - A, ce mai este?  
Dl. Cheşa I: - Anghel Saligny! O…Anghel Saligny, am uitat de ele, da, îmi cer scuze!  

31 
Proiect de hotărâre nr. 525/2021 privind aprobarea Cererii de finanțare pentru proiectul 

„Amenajare pod pietonal acces Insula Mureș” și a Devizului general estimativ al 
obiectivului de investiții – iniţiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Supun la vot Cine este pentru?  14 voturi pentru și 7 abţineri (dl. Chifa, dl. Stana, 
dl. Mayer, dl. Curcanu, dl. Costea, dna Săbău, dl. Vlad C.)  – 21 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 515 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dl. Cheşa I: - Mulţumim!  

32 
Proiect de hotărâre nr. 526/2021 privind aprobarea Cererii de finanțare pentru proiectul 

„Amenajare drum de acces Zona Industrială Vest și iluminat public” și a Devizului 
general estimativ al obiectivului de investiții- iniţiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Supun la vot. Cine este pentru?  14 voturi pentru, 7 abţineri (dl. Chifa, dl. Stana, 
dl. Mayer, dl. Curcanu, dl. Costea, dna Săbău, dl. Vlad C.) – 21 consilieri prezenţi.  

S-a adoptat Hotărârea nr. 516 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dl. Cheşa I: - Mulţumim! 

33 
Proiect de hotărâre nr. 527/2021 privind aprobarea Cererii de finanțare pentru proiectul 
„Drum de legătură între Zona Industrială Vest și Drumul Expres Arad-Oradea”- iniţiativa 

primarului 

Dl. Cheşa I: - Supun la vot. Cine este pentru? 14 voturi pentru, 7 abţineri (dl. Chifa, dl. Stana, 
dl. Mayer, dl. Curcanu, dl. Costea, dna Săbău, dl. Vlad C.) – 21 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 517 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dl. Cheşa I: - Mulţumim! 

 34 
Proiect de hotărâre nr. 528/2021 privind aprobarea Cererii de finanțare pentru proiectul 

„Reabilitare străzi de pământ în municipiul Arad”- iniţiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Supun la vot. Cine este pentru? 14 voturi pentru,7 abţineri (dl. Chifa, dl. Stana, 
dl. Mayer, dl. Curcanu, dl. Costea, dna Săbău, dl. Vlad C.) – 21 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 518 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
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Dl. Cheşa I: - Mulţumim!  

35 
Proiect de hotărâre nr. 529/2021 privind aprobarea Cererii de finanțare pentru proiectul 

„Rețele de canalizare ape uzate și canalizare pluvială aferente străzilor de pământ”- 
iniţiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Supun la vot. Cine este pentru? 14 voturi pentru, 7 abţineri (dl. Chifa, dl. Stana, 
dl. Mayer, dl. Curcanu, dl. Costea, dna Săbău, dl. Vlad C.) – 21 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 519 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dl. Cheşa I: - Mulţumim! 

36 
Proiect de hotărâre nr. 530/2021 privind aprobarea Cererii de finanțare pentru proiectul 

„Amenajare Pasaj Subteran Piața Drapelului”- iniţiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Supun la vot.Cine este pentru? 14 voturi pentru, 7 abţineri  (dl. Chifa, dl. Stana, 
dl. Mayer, dl. Curcanu, dl. Costea, dna Săbău, dl. Vlad C.) – 21 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 520 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dl. Cheşa I: - Mulţumim! 

37 
Proiect de hotărâre nr.532/2021 privind stabilirea viceprimarului care exercită primul 

calitatea de înlocuitor de drept al Primarului- iniţiativa primarului 

Vot secret.  După rezultatul votului secret (13 voturi pentru dl. Faur Lazăr, 4 împotrivă şi 4 
voturi nule).   

S-a adoptat Hotărârea nr. 521 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

38 
Proiect de hotărâre nr. 533/2021 privind alegerea celui de-al doilea viceprimar al 

Municipiului Arad– iniţiativa domnului BURUC Cosmin, consilier local PSD 

Vot secret. După rezultatul votului secret (12 voturi pentru domnul Ilie Cheşa, 2 voturi pentru dl. 
Galea Cristian). 

S-a adoptat Hotărârea nr. 522 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

 39 
Notificări diverse, corespondență adresată Consiliului Local al Municipiului Arad 

 

40 
Interpelări, întrebări, petiții, declarații politice şi alte probleme supuse atenţiei Consiliului 

Local al Municipiului Arad 

Dl. Cheşa I: - Vă rog! 
1 

Dl. Vlad C: - Cât se poate de scurt! Filarmonica, acum ştiţi că sunt în Consiliul de Administraţie 
al Filarmonicii, Filarmonica are o problemă cu personalul. Am adresat domnului director 
solicitarea întrunirii unui consiliu de administraţie şi discutarea acestei probleme. Conform legii 
lor, a instituţiilor de cultură, doar dumnealui are dreptul să convoace acel consiliu de 
administraţie. Există o problemă majoră la Filarmonică, cu privire la angajaţi – au ieşit la pensie, 
sunt posturi foarte multe libere, dar dacă nu se vor face angajări,  Filarmonica va fi în 
imposibilitatea de a susţine concerte. Începând cu data de 31 decembrie,  nu se vor mai putea 
face acele angajări. Domnul director mi-a spus că a discutat cu domnul primar şi cu domnul 
administrator public şi i s-a spus că nu este cazul. Aş vrea să văd cum explicaţi dumneavoastră 
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şi domnul director momentul în care domnul de la contrabas se îmbolnăveşte şi este post unic şi 
orchestra va trebui să cânte fără contrabas sau, când una dintre cele două doamne care au mai 
rămas la violoncel, se va îmbolnăvi, nu va putea participa şi va trebui să avem o orchestră cu un 
singur violoncel sau cu toate contractele de colaborare, pe care le încheiem în fiecare lună cu 
diferiţi instrumentişti, aleşi discreţionar, în loc să avem noi oameni angajaţi pe un program de 
care să beneficiem tot timpul! 
Dl. primar: - Deci, dumneavoastră spuneţi aşa: când mor oameni în spitale şi nu ne ajung banii 
pentru spitale, nu ne ajung banii pentru încălzire, să angajăm contrabasist şi violoncelist, pe motiv 
că, dacă Doamne – fereşte! se îmbolnăveşte! Când îi iei cu ora pe cineva de afară, se ia pe „sub 
masă”. Păi, sunteţi în consiliul de administraţie, asiguraţi-vă că pe cel care vine înlocuitor şi este 
plătit pentru un singur concert, cu o sumă mult mai mică de bani, îl luaţi corect! Pentru că celui 
angajat îi vei plăti salariul şi acum şi la anul şi dacă este pandemie şi dacă nu este pandemie şi 
dacă se ţine concert şi dacă nu se ţine concert, va trebui să plătim din bugetul local şi dacă nu 
primim banii de la Guvern pentru susţinerea instituţiilor de cultură. Sunt nişte realităţi pe care le 
trăim astăzi. Nu că nu ne-am dori să avem cât mai mulţi angajaţi, să sune orchestra cât mai bine, 
dar în condiţiile de astăzi,  eu am spus că poate ar trebui să fim puţin reţinuţi şi mai prudenţi cu 
cheltuirea banului public, având şi variantele, să spunem, de rezervă. Trece pandemia, se poate 
ţine concert! Doamne - fereşte, este valabil şi altădată, nu neapărat că este pensionar, se 
îmbolnăveşte unul din instrumentiştii unici de acolo şi trebuie înlocuit, dumneavoastră, în calitate 
de membru în consiliul de administraţie şi ceilalţi membri,  vă asiguraţi că veţi găsi, la un preţ 
foarte bun pentru banul public din Arad, pe cineva care vine şi prestează un serviciu strict pentru 
un concert şi îl plătim strict pentru un concert, nu-l plătim 30 de zile, 12 luni, indiferent că vom 
putea ţine concerte sau nu! Cred  că este o dovadă de responsabilitate a banului public! 
Dl. Vlad C: - În egală măsură cu achiziţionarea unui brad de 100 de mii de euro, în pandemie! 
Dar trecem peste asta! Nu cunoaşteţi legea care se ocupă de instituţiile de cultură, nu Consiliul 
de Administraţie decide pe cine angajează drept colaborator, ci directorul! Consiliul de 
Administraţie, în această instituţie de cultură, se poate convoca doar cu decizia directorului şi are 
o foarte limitată atribuţie. Deci, totul trece prin mâna directorului!  
Dl. primar: - Şi atunci de ce aţi dorit atât de tare să fiţi membru în consiliul de administraţie, dacă 
nu aveţi nicio putere acolo?  
Dl. Vlad C: - Nu am spus că nu am nicio putere, am spus că sunt puţini angajaţi… 
Dl. primar: - Cum să nu! Aţi votat o hotărâre de consiliu prin care s-au schimbat membrii din 
consiliu de administraţie, ca să mergeţi dumneavoastră!  Şi de fapt nu aveţi putere ! 
Dl. Vlad C: - Dar şi de atunci s-au schimbat câteva lucruri! Nu încercaţi să duceţi aşa, în derizoriu 
toată chestiunea!  
Dl. primar: - N-o duc în derizoriu, dar pot să o pun într-o cronologie, în care v-aţi luptat să deveniţi 
membru în consiliul de administraţie, propunând schimbarea altor… 
Dl. Vlad C: - Şi doriţi să repar eu într-o lună ce a distrus administraţia liberală 16 ani!?  
Dl. primar: - Haideţi să nu ne certăm să vorbim unul peste altul ! Ca paşi administrativi aţi făcut 
aşa :aţi făcut un proiect de hotărâre şi aţi înlocuit un membru, un coleg din consiliul de 
administraţie, aţi mers dumneavoastră, după care, pasul 2 – veniţi şi propuneţi angajare de 
cheltuială bugetară, prin angajări la Filarmonică! Asta este cronologia! 
Dl. Vlad C: - Filarmonica din Timişoara a făcut 16 angajări!  
Dl. Cheşa I: - Vă rog frumos, colegii sunt la votul secret, la punctul 27, vă rog, să-l finalizăm, vă 
rog frumos ! Mă scuzaţi, domnule primar!  
Dl. primar: - Da, s-au dat buletinele pentru membrii în comisiile de la şcoli şi avem rugămintea 
să vă exprimaţi votul!  
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REZULTAT VOT SECRET.  
Dl. primar: - Doamna Vornicu, rezultatul de la primul vot, de la punctul 1,  viceprimarul Lazăr 
Faur, înlocuitor de drept . Vă rog frumos! 

37 
Proiect de hotărâre nr.532/2021 privind stabilirea viceprimarului care exercită primul 

calitatea de înlocuitor de drept al Primarului”- iniţiativa primarului 

Dna Vornicu D: - Astăzi, 01.11.2021, în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Arad,  Comisia de validare a rezultatelor votului secret pentru perioada mandatului 
2020 - 2024, desemnată prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Arad nr. 475/2020,  a 
exercitat sub responsabilitatea sa, operaţiunile privind votul secret desfăşurat cu privire la 
stabilirea viceprimarului care exercită primul calitatea de înlocuitor de drept al Primarului 
Municipiului Arad. Consilieri prezenţi la şedinţă – 21,  buletine de vot distribuite – 21, voturi nule 
– 4. Constatând legalitatea procedurii votului secret, comisia validează rezultatele acestui vot, 
fiind desemnat domnul viceprimar Lazăr Faur ca viceprimar care exercită primul calitatea de 
înlocuitor de drept al Primarului Municipiului Arad,  cu 13 voturi pentru şi 4 voturi împotrivă. 
Dl. Cheşa I: - Mulţumim! La punctul 37,  mai este cineva care nu a depus buletinul de vot secret? 

Dacă nu, atunci,  rog comisia,  la numărare!  
Dl. primar: - Pentru comisiile de concurs. Şi 
dacă mai sunt întrebări, interpelări ? ( 

40- revenire 
Interpelări, întrebări, petiții, declarații 

politice şi alte probleme supuse atenţiei 
Consiliului Local al Municipiului Arad 

Dl. primar: - Domnule consilier Curcanu!  
2 

Dl. Curcanu D: - Un subiect care este de 
interes, cred, pentru tot Consiliul Local – dacă 
noi, consilierii locali,  am putea să primim un 

update legat de proiectul de pe strada Mărului, ce s-a realizat ? Care este stadiul proiectului?  
Dl. primar: - Să primiţi…, nu am înţeles, nu s-a auzit..? 
Dl. Curcanu D: - Să primim un update legat de stadiul proiectului privind strada Mărului. 
Mulţumesc.  
Dl. primar: - A, un update! Am crezut că un audit! Da. Lucrările sunt în desfăşurare, dacă doriţi, 
mergem şi la faţa locului sau puteţi şi fără noi, sunt în cadrul Proiectului European de Finanţare, 
sunt în perioada de contract, lucrează şi în acest moment. Toată partea de la strada Sabinelor, 
cum mergi spre pădure, în partea dreaptă, care este afectată de acel proiect, nu mai are, să 
spunem, încurcături generate de locuinţe nelegale acolo, prin urmare, proiectul, din acest punct 
de vedere, nu ar avea nicio restricţie să se poată desfăşura. Continuăm, să spunem aşa,  
„bătălia”,  cu partea stângă a străzii Sabinelor spre Mărului,  pe măsură ce găsim soluţii legale 
pentru cei de acolo, să-i elibereze din locuinţe şi mai demolăm din ele să nu fie, să spunem, 
reocupate şi sperăm noi să reuşim într-o măsură cât mai mare astfel încât să mergem în paralel 
şi cu acea acţiune şi cu proiectul. Vă mai spun că am avut discuţii pe zona respectivă, nu sunt în 
perimetrul proiectului, dar în zonă influenţează ca imagine de viitor şi  avem promisiunea firmei 
de acolo, care are staţia de asfalt, să se relocheze, în viitor ne-a promis că în maxim doi ani de 
zile  s-ar reloca de acolo, ceea ce ne-ar ajuta, nu doar pentru zona unde este proiectul, ci şi 
pentru cartierul Alfa, uneori când porneşte staţia de asfalt, nu este cel mai bun lucru şi am început 
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demersurile să ne lămurim cărei societăţi, cărei persoane îi este atribuit dreptul de proprietate a 
clădirilor din vechea cărămidărie, unde sunt cele două turnuri, chiar dimineaţă am avut o discuţie 
în acest sens, la momentul la care vom fi lămurit din toate punctele de vedere, pe documente, 
probabil că o să venim în faţa dumneavoastră  să vedem ce soluţie legală este ca acea zonă să 
intre în proprietatea Primăriei, să îi dăm o destinaţie istorico –turistică, să o legăm de proiect. 
Acestea sunt aşa, să spunem, pe termen mediu sau lung. Şi dacă vom găsi înţelegere la 
Ministerul Apărării, până acum am avut discuţii la nivel de ministru şi la nivel de şef de stat major, 
în încercarea de a-i ruga să redea Aradului fostul poligon de la Ceala, care nu mai poate fi folosit 
de către armată,  fiind traversat de către autostradă, tocmai în ideea pe care am exprimat-o şi 
mai înainte, la fel, de celelalte zone, să integrăm totul. Dar acestea sunt pe termen lung. Strict la 
proiect, nu ştiu să fie nicio problemă, din câte am verificat noi până acum, constructorul nu ne-a 
semnalat niciun impediment în desfăşurarea lucrărilor. Vă mulţumesc frumos!  
Dl. Curcanu D: - Mulţumesc şi eu!  
Dl. primar: - Pentru că tot aşa, avem timpi morţi, o informare – încă CET-ul mare, din motive 
tehnice, nu a reuşit să pornească cazanele, au încercat în acest week-end, după o reparaţie de 
câteva luni de zile, au apărut ceva probleme tehnice şi nu au putut continua. Intră din nou în 
verificări şi reparaţii, funcţionăm în parametri decenţi cu CET-ul mic. Nu am primit încă nicio 
finanţare guvernamentală, încă mai sperăm şi aşteptăm pentru că preţul este foarte, foarte mare 
şi evident, producerea gigacaloriei acum este foarte, foarte scumpă. Am văzut că au apărut şi în 
spaţiul public, ceea ce a dat ANRE - ul ultima decizie cu preţurile, ele nu se aplică de a doua zi 
cetăţeanului, preţul gigacaloriei îl stabiliţi dumneavoastră prin hotărâre de consiliu. La un moment 
dat o să rog să ne facă nişte calcule pe actualele preţuri, sperăm noi, stabilizate, la gaz şi cu 
aplicarea noii legi care plafonează preţul şi diferenţa o plăteşte Guvernul. Ce ar însemna şi cât 
ar însemna gigacaloria în Arad, faţă de 487, cât este astăzi, vorbesc în cifre rotunde, din care 
200 de lei – subvenţie din bugetul local.  O să le cer specialiştilor să ne facă o proiecţie, un calcul, 
şi eventual, atunci, împreună cu dumneavoastră, să vedem dacă putem şi cât putem să mai 
acoperim prin subvenţie, astfel încât să echilibrăm puţin preţul, astfel încât să nu ne trezim cu 
nişte sume foarte, foarte mari ca preţ, dar nici invers, ca bugetul să nu mai poată suporta. Este 
un subiect de echilibru, pe care îl vom dezbate împreună, dorindu-ne cu toţii să trecem cu bine 
peste iarna aceasta. 
Dna Săbău D: - O intervenţie, se poate?  
Dl. Cheşa I: - Da. Vă rog! 

3 
Dna Săbău D: - Da. Vă rog! Aş dori să primesc atribuţiile Biroului de Guvernanță Corporativă. În 
scris, nu acum!  
Dl. primar: - Ce să fie?  
Dna Săbău D: - Atribuţiile! Care sunt atribuţiile acelui birou?  
Dl. primar: - Cred că este compartiment, dacă nu mă înşel! 
Dna Săbău D: - Sau compartiment. Mulţumesc!  
Dl. primar: - Sigur, cum să nu! Să ştiţi că la şcoli, comisiile de concurs, aveam cu toţii varianta 
în care să nu exprimăm noi propuneri într-un termen de nu ştiu cât, conform legii şi atunci se 
completau  cu comisiile de către Inspectoratul Şcolar. Dar am considerat că, având în vedere 
faptul că imobilele sunt proprietatea municipalităţii, copiii sunt din Arad, părinţii sunt din Arad, să 
existe şi o parte reprezentată acolo de către… 
Dl. Vlad C: - Domnule primar, dar este normal să existe, avem reprezentanţi în consiliul de 
administraţie, conform Legii educaţiei, cea mai mare responsabilitate o are administraţia locală 
faţă de şcoli. Ministerul oferă doar partea de programe şcolare, salarizarea profesorilor şi vreo 
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câteva burse, restul toate sunt ale noastre. Proiectul „România educată”, de şcoala 
descentralizată, mută o bună parte din atribuţiile inspectoratelor şcolare la consiliile locale. În 
ţările civilizate,  consiliile locale sunt cele care administrează şcoli şi coordonează principiul 
educativ, asta este calea spre care se îndreaptă. 
Dl. primar: - Eu nu am spus altceva! 
Dl. Vlad C: - Eu vă spun, ca viziune, în educaţie! 
Dl. primar: -Mulţumesc frumos. Bănuiesc că acesta este şi motivul pentru care dumneavoastră 
n-aţi votat consiliile de administraţie în şcoli şi am rămas tot cu cele vechi, când am venit cu o 
altă propunere.  
Dna Stepanescu L: - La punctul 23 - o erată  mi s-a atras atenţia că nu am menţionat că nu au 
participat la vot doi consilieri, astfel cum este consemnat şi în sinteza amendamentelor. 
Mulţumesc!  
Dl. primar: - O să ne cerem scuze dacă la un moment dat, funcţie de Guvern, primim sau nu 
primim ceva bani şi vine scadenţa la unele facturi de gaz şi vor fi necesare ceva alocări bugetare, 
pentru că legea ne permite, s-ar putea să avem şedinţă de îndată în astfel de situaţie. O să 
încercăm cât mai din timp posibil să vă anunţăm pe fiecare pentru programul dumneavoastră, 
dar încă ducem bătălia finanţărilor. Mulţumesc!  
Dl. Cheşa I: - Doamna Vornicu, vă rog! 
Rezultat vot secret, punctul  

27 
Proiect de hotărâre nr. 519/2021 pentru desemnarea reprezentanților Consiliului Local al 

Municipiului Arad în comisiile de evaluare a probei de interviu din cadrul concursului 
pentru ocuparea funcțiilor de director și director adjunct ai unităților de învățământ 

preuniversitar de stat din Municipiul Arad, cu desfășurarea interviurilor în intervalul 15 
noiembrie - 8 decembrie 2021 - inițiativa primarului 

Dna Vornicu D: - Astăzi, 1 noiembrie 2021, în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Arad, Comisia de validare în conformitate cu prevederile Regulamentului de 
organizare şi funcţionare a Consiliului Local, a exercitat sub responsabilitatea sa, operaţiunile 
privind votul secret desfăşurat pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local al 
Municipiului Arad în comisiile de evaluare a  probei de interviu din cadrul concursului pentru 
ocuparea funcțiilor de director și director adjunct ai unităților de învățământ preuniversitar de stat 
din Municipiul Arad, cu desfășurarea interviurilor în intervalul 15 noiembrie - 8 decembrie 2021. 
Consilieri prezenţi la şedinţă – 21, buletine de vot distribuite – 21. Domnul Stana Florin Sebastian, 
domnul Vlad Codrin Dacian şi doamna Vornicu Dorina au obţinut câte 10 voturi pentru, 11 voturi 
- „nu”, iar toţi ceilalţi membri propuşi au obţinut majoritate de voturi. 
Dl. Cheşa I: - Mulţumim. Trecem la Proiectul nr. 533/2021. 

38 
Proiect de hotărâre nr.533/2021 privind alegerea celui de-al doilea viceprimar al 

Municipiului Arad – iniţiativa domnului BURUC Cosmin, consilier local PSD 

Dl. Cheşa I: - Doamna secretar, vă rog! 
Dna Stepanescu L: - Procedura votului secret pentru alegerea celui de-al doilea viceprimar se 
va desfăşura similar cu prima procedură şi anume, în ordinea alfabetică, vor fi invitaţi consilierii 
să voteze secret, prin aplicarea ştampilei cu menţiunea „votat” pe candidatul dorit, în cabina de 
vot. Buletinul de vot închis va fi depus în urnă, având ştampila de control cu sigiliul Consiliului 
Local.  
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Doamna Secretar General Lilioara Stepanescu invită, pe rând, pe fiecare consilier să-şi exprime 
votul secret în cabina de vot amenajată în sala de şedinţă: 
Dna Stepanescu L: - Doamna Aur Csilla, o invităm la vot! 
Dna Stepanescu L: - Domnul Barb Petru Nistor  
Dna Stepanescu L: - Domnul Buruc Cosmin Alexandru  
Dna Stepanescu L: - Domnul Cheşa Ilie 
Dna Stepanescu L: Potrivit Codului Administrativ,  candidaţii au voie să voteze pentru ei înşişi,  
dispoziţie derogatorie de la regulă.  
Dna Stepanescu L: - Domnul Chifa Ioan  
Dna Stepanescu L: - Domnul Costea Ioan Cătălin 
Dna Stepanescu L: - Urmează Domnul Curcanu Dorian-Florin  
Dna Stepanescu L: - Domnul Faur Lazăr 
Dna Stepanescu L: - Domnul Fordon Decebal-Ciprian  
Dna Stepanescu L: - Domnul Galea Cristian-Aurel 
Dna Stepanescu L: - Domnul Gaman Ioan 
Dna Stepanescu L: - Domnul Ilioni Florin  
Dna Stepanescu L: - Domnul Korodi Dan-Andrei 
Dna Stepanescu L: - Domnul Mariş Florin  
Dna Stepanescu L: - Domnul Mayer Siegfried-Emeric 
Dna Stepanescu L: - Doamna Naaji Antoanela-Luciana 
Dna Stepanescu L: - Doamna Săbău Daniela - Arieta  
Dna Stepanescu L: - Domnul Stana Florin-Sebastian  
Dna Stepanescu L: - Domnul Vlad Codrin 
Dna Stepanescu L: - Doamna Vornicu Dorina-Stela  
Dna Stepanescu L: - Doamna Waas Liliana-Viorica 
Dna Stepanescu L: - Au participat la vot toţi cei 21 de consilieri prezenţi. Sunt absenţi doi 
consilieri: domnul Szabo Mihai şi domnul Bognar Levente. Rugăm Comisia de validare a 
rezultatului votului secret să se pregătească pentru procedură! Pentru acest vot legea prevede 
majoritatea absolută. Este declarat câştigător acel candidat care a întrunit minimum 12 voturi 
pentru.  
Rezultat vot secret: 
Dna Vornicu D: - Astăzi, 1 noiembrie 2021, în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Arad,  Comisia de validare a rezultatelor votului secret pentru perioada mandatului 
2020-2024, desemnată prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Arad nr. 475/2020,  a 
exercitat sub responsabilitatea sa, operaţiunile privind votul secret desfăşurat cu privire la 
alegerea celui de-al doilea viceprimar al municipiului Arad. Prezenţi la şedinţă - 21; buletine de 
vot distribuite – 21; voturi nule – 7. Constatând legalitatea procedurii votului secret, comisia 
validează rezultatele acestui vot, fiind desemnat domnul Ilie Cheşa în funcţia de viceprimar al 
municipiului Arad, cu 12 voturi pentru. Felicitări, domnule viceprimar! (n.n. sala aplaudă). 
Dl. Cheşa I: - Declar şedinţa ordinară închisă. Mulţumim!  
Dl. primar: - Dacă-mi permiteţi, domnule Curcanu, aţi auzit ce a citit doamna mai înainte? 
Domnule Curcanu! Cum suna preambulul - …” având în vedere votul secret…”, dumneavoastră 
l-aţi pus pe facebook, în timpul şedinţei, fotografiat de către dumneavoastră! Respectaţi măcar 
anumite principii la şedinţele de consiliu! Ca sfat! Dumneavoastră acţionaţi cum doriţi! Asta le 
arătam colegilor mai înainte – că dumneavoastră v-aţi fotografiat votul şi l-aţi pus şi pe facebook! 
Vă mulţumesc frumos tuturor! Vă doresc o săptămână uşoară!  
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Dna Waas L: - Aş mai dori să adaug şi eu câteva cuvinte domnului Curcanu - dacă tot a postat 
pe facebook noul viceprimar al Aradului, am o întrebare către domnul Curcanu – de ce nu aţi 
propus şi dumneavoastră un candidat, un viitor posibil viceprimar al Aradului, pentru că aţi fost 
al doilea partid în preferinţele arădenilor? 
Dl. Stana F: - Având în vedere că adresaţi această întrebare grupului USR-PLUS… 
Dna Waas L: - Nu v-o adresez dumneavoastră, pentru că nu dumneavoastră aţi pus pe 
facebook!  
Dl. Stana F: - Am să vă răspund, dacă-mi permiteţi, da? Alegerea unui viceprimar este un act 
care se face la modul conştient, nu se face fără să ai înainte o negociere, fără să-ţi asumi 
responsabilităţi şi fără să le spui arădenilor ce vrei să faci cu această alegere. Din acest motiv, 
întrucât USR nu a luat parte la niciun fel de discuţii pentru alegerea celui de-al doilea viceprimar 
al municipiului Arad, pentru că USR a fost scos de la guvernare de către PNL, am decis să nu 
participăm şi să nu depunem nicio candidatură. Acesta este motivul! Mulţumesc!  
Dna Waas L: - De aceea aţi postat pe facebook! Şi noi vă mulţumim pentru informaţii!  
 
 
(n.n. Sedinţa s-a încheiat la ora 13, 20) 
 
    
Red./Dact. PC/PC Verif CM 
1 ex.  Serviciul Administrație Publică Locală 
1 ex. Instituţia Prefectului-Judeţul Arad 
1 ex. Dosar şedinţã CLMA 1.11.2021, ordinară   


